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. הוגשה על ידי חברות המועצה פיתוח רחוב חל צאלים מעה לשאילתא בושא: .1

 ילי אהרון וחי בריגע.

. הוגשה על ידי חברות המועצה תקציב קהילה הודית מעה לשאילתא בושא: .2

 ילי אהרון וחי בריגע.
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הוגשה על ידי חברות המועצה ילי אהרון  .קיץ קייטותמעה לשאילתא בושא:  .3

 וחי בריגע.

. הוגשה על ידי חברות המועצה ילי הפועל ירוחם שחקימעה לשאילתא בושא:  .4

 אהרון וחי בריגע.

, בהתאם לקבוע בסעיף אישור הרכב ועדת שמות לרחובות ומקומות ציבוריים .5

 .הרצ"ב הרכב הוועדב' לפקודת המועצות המקומיות. 24-ו 1א'24

לצורך  3.9-16.9.2019בין התאריכים הברית - אישור טיסת ראש המועצה לארצות .6

הברית. על פי - השתתפות בכסים של הקהילה היהודית במיאמי וקק"ל ארצות

 רצ"ב אישור מכ"ל המועצה וגזבר המועצה.  .4/2017חוזר מכ"ל משרד הפים 

 שלם" "רכישת יבילים שירותים מאוחד + בלבב – 1067תב"ר מספר  .7

  ₪ 200,000 –סכום התב"ר 

  קל"פ –מקור תקציבי 

 "שיפוצים בגים ובתי ספר" – 1068תב"ר מספר  .8

  ₪ 130,000 –סכום התב"ר 

  קל"פ –מקור תקציבי 

 "ציוד וריהוט לבית הספר המאוחד" – 1069תב"ר מספר  .9

  ₪ 300,00 –סכום התב"ר 

  מפעל הפיס –מקור תקציבי 

 לבית הספר המאוחד" "רכישת מחשבים – 1070תב"ר מספר  .10

  ₪ 49,680 –סכום התב"ר 

  מפעל הפיס –מקור תקציבי 

 "שיפוצים במוסדות חיוך בית הספר המאוחד" – 1071תב"ר מספר  .11

  ₪ 250,000 –סכום התב"ר 

  מפעל הפיס –מקור תקציבי 

 "עבודות פיתוח במבה מרכז חדשות" – 1072תב"ר מספר  .12
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  ₪ 500,000 –סכום התב"ר 

  קל"פ –מקור תקציבי 

 "ביית מעוות יום באלי כהן" – 951הגדלת תב"ר מספר  .13

  ₪ 500,000 –סכום התב"ר 

  מיהל מקרקעי ישראל –מקור תקציבי 

  ₪ 326,667 –סכום הגדלת התב"ר 

  משרד העבודה והרווחה –מקור תקציבי 

  ₪ 826,667 –סכום התב"ר הכולל 

 ""ביוי קומה שייה מת"ס אלי כהן – 923הגדלת תב"ר מספר  .14

  מיהל מקרקעי ישראל –מקור תקציבי  -₪  3,599,881 –סכום התב"ר 

  משרד הביוי והשיכון –מקור תקציבי  -₪  71,325 –סכום הגדלת התב"ר 

  מיהל מקרקעי ישראל –מקור תקציבי  - ₪  500,000סכום הגדלת התב"ר 

  ₪ 4,171,206 –סכום התב"ר הכולל 

 יקטים קטים לחכ"ל""דמי יהול פרו – 1034הגדלת תב"ר מספר  .15

  קל"פ –מקור תקציב  -₪  150,000 –סכום התב"ר 

  קל"פ –מקור תקציב  -₪  150,000 –סכום הגדלת התב"ר 

  ₪ 300,000 –סכום התב"ר הכולל 

 :שיפוץ והרחבת קוסרבטוריון ירוחם" - 885הגדלת תב"ר מספר  .16

קרקעי מהל מ -₪  1,147,082 –מקור תקציבי ₪.  1,200,000 –סכום התב"ר 

  ישראל

  קל"פ -₪  52,918             

  מיהל מקרקעי ישראל –מקור תקציבי  -₪  350,000 –סכום הגדלת התב"ר 

  ₪ 1,550,000 –סכום התב"ר הכולל 

 "מרכז פאי, ספורט וופש" – 948הקטת תב"ר מספר  .17

  מיהל מקרקעי ישראל –מקור תקציבי  -₪  8,300,000 –סכום התב"ר 



  מועצה מקומית ירוחם
  10מן המין מס'  פרוטוקול ישיבת מליאה

  טה'תשע" באלול א' , 2019, ספטמבר, 01מיום א'  
 

 
 
 

 4

  מיהל מקרקעי ישראל –מקור תקציבי  -₪  896,953 –סכום הקטת התב"ר 

  ₪ 7,403,047 –סכום התב"ר הכולל 

 "תכון בית כסת שכות ווה וף" – 957הגדלת תב"ר מספר  .18

  מיהל מקרקעי ישראל –מקור תקציבי  -₪  200,000 –סכום התב"ר 

  מיהל מקרקעי ישראל –מקור תקציבי  -₪  900,000 –התב"ר הגדלת סכום 

  ₪ 1,100,000 –התב"ר הכולל  סכום

 "תכון וביצוע מרכז לימודי כולא גבעה" – 959הקטת תב"ר מספר  .19

  מיהל מקרקעי ישראל –מקור תקציבי  -₪  600,000 –סכום התב"ר 

  מיהל מקרקעי ישראל –מקור תקציבי  -₪  186,000 –סכום הקטת התב"ר 

  ₪  414,000 –סכום התב"ר הכולל 

 "מבה לימודי שדה" – 629הקטת תב"ר מספר  .20

  מיהל מקרקעי ישראל –מקור תקציבי  -₪  700,000 –סכום התב"ר 

  מיהל מקרקעי ישראל –מקור תקציבי  -₪  667,047 –סכום הקטת התב"ר 

  ₪ 32,953 –סכום התב"ר הכולל 

 אישור רשימת תב"רים סופיים לסגירה .21

ב"רים כגד הקרן התב"רים ברשימה להלן הסתיימו. המועצה מאשרת סגירת הת

  לעבודות פיתוח. (מצ"ב רשימה).

  

  :תוספת

  

 "הוספת יחידה לת" בוית במרכז יום לקשיש" – 1074תב"ר מספר  .1

  ביטוח לאומי –מקור תקציבי  -₪  2,058,776 –סכום התב"ר 

  קל"פ –מקור תקציבי  -₪  228,753 –סכום התב"ר 

  ₪ 2,287,529 –סכום התב"ר הכולל 

  

 "הצטיידות יחידת לת" בוית במרכז יום" – 5107תב"ר מספר  .2

  ביטוח לאומי –מקור תקציבי  -₪  413,910 –סכום התב"ר 
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  קל"פ –מקור תקציבי  -₪  45,990 –סכום התב"ר 

  ₪ 459,900 –סכום התב"ר הכולל 

 

  

  : 10שיבת מליאה מן המיין מס' י

  

  טל אוחה:

ין. ערב ראש חודש אלול, מן המי 10חברים, לפי שאחו פותחים מליאה מס' 

  , -אחו שת  01.09.2019

  ד כרמית אהרון אמוה:"עו

  יום חג.

  איתן דלח:

  שלהי ראש חודש אלול.

  טל אוחה:

  שלהי ראש חודש.

  חי בריגע:

  מההורים המבסוטים, אה ?! תא

  ד כרמית אהרון אמוה:"עו

  אי מההורים שלא ראו את הילדים שלהם היום אחרי שהם חזרו.

  וחה:טל א

אז פתחו שת לימודים כסדרה. אחו עסוק היום גם בשאילתות שהעלו חברות 

המועצה חי וילי. גם דבר על ועדת הביקורת וגם אשר לא מעט תב"רים שאחו 

  רוצים,

  ילי אהרון:

  איך דבר על ועדת הביקורת ?

  חי בריגע:
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  איפה זה היה כתוב ועדת ביקורת ?

  ילי אהרון:

  ר יום.זה לא בסד

  טל אוחה:

  אז אי אעלה את זה.

  ילי אהרון:

אבל את לא יכולה להעלות את זה, סליחה. כי אם את מעלה משהו אז אחו צריכות 

  , -להתכון טל. את לא יכולה, זה לא 

  טל אוחה:

  אז אי אסביר.

  ילי אהרון:

  יש חוק, יש דברים.

  טל אוחה:

  תסכימי. אי אסביר מה אי רוצה להעלות ואז אולי

  ילי אהרון:

  לא, אי לא רוצה שתעלי את זה. אי רוצה להתכון.

  טל אוחה:

  או קיי.

  ילי אהרון:

  אי רוצה להתכון.

  משה פרץ:

  אבל בתור מה ? אסור לה לדבר על זה ?

  ילי אהרון:

  סליחה. אי יו"ר ועדת ביקורת,

  משה פרץ:
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  לא, לדבר.

  ילי אהרון:

  שא על ועדת ביקורת,ברגע שהיא רוצה להעלות ו

  טל אוחה:

  קיבלו את בקשתך.

  ד כרמית אהרון אמוה:"עו

  שתהיה ועדת הביקורת. המטרה של כולו שתהיה פה ועדת ביקורת.

  ילי אהרון:

  , -כן, חצי, כן, בוודאי שזה 

  טל אוחה:

  עזבי, היא לא רוצה.

  ילי אהרון:

  אי לא רוצה ? אל תהפכי את זה טל.

  טל אוחה:

  לאוקטובר דון בוועדת הביקורת, 01 -ב

  ילי אהרון:

  לא, את לא תזרקי משהו לאוויר. את לא תזרקי משהו לאוויר.

  טל אוחה:

  קראתי, הסברתי, את התגדת.

  ילי אהרון:

ועדת הביקורת, פיו במליאה הקודמת לפי חודשיים אתם אמרתם פה, שמעון ישב 

  אין יותר ועדת ביקורת. –ואמר 

  אהרון אמוה:ד כרמית "עו

  אם דים אז אחו רוצים להסביר את זה בצורה מסודרת לכולם.

  ילי אהרון:
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  לא.

  ד כרמית אהרון אמוה:"עו

  אם דים אז בואו דון. אם לא דים,

  ילי אהרון:

אי רוצה לדון בוועדת ביקורת, אז תתי גם את הרקע  –אז אם את באב ואת אומרת 

  לפי. 

  ה:ד כרמית אהרון אמו"עו

  אחו יתן.

  ילי אהרון:

לא יכול להיות שאחו חודשיים מתבחבשים, מקבלים חוות דעת משפטיות, מבזבזים 

  כספים, 

  טל אוחה:

  אם היית מקשיבה למה שיש לי להגיד אז אולי היית חוסכת ממך את האום הזה.

  ילי אהרון:

עכשיו. זה לא  אי אעלה את זה –פוים למבקר המדיה בשביל שאת תבואי ותגידי 

  מקצועי.

  טל אוחה:

  , -אז מה את אומרת ? את מתגדת 

  ילי אהרון:

  אי אומרת שזה לא מקצועי.

  טל אוחה:

  לדיון על הושא, זה לא דיון, החלטה לגבי ועדת הביקורת, את מתגדת לזה ?

  ילי אהרון:

על ועדת  איך את יכולה להחליט על ועדת ביקורת ? תסבירי לי מה את יכולה להחליט

  ביקורת.
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  טל אוחה:

  אם היית מקשיבה למה שיש לי להגיד ולא קופצת,

  ד כרמית אהרון אמוה:"עו

אם תתי לו להציג, יכול להיות שתתגדי אחר כך, אבל תתי לו להציג. אבל זה לא 

  עכשיו.

  ילי אהרון:

  , -כרמית, אי מדברת כרגע על 

  ד כרמית אהרון אמוה:"עו

  , -ית אלי, אי רציתי ש בסדר, אבל את פ

  משה פרץ:

  אם היא מתגדת אז בסדר, גמרו. מה הבעיה ?

  ד כרמית אהרון אמוה:"עו

  פית אלי, קיבלת חוות דעת.

  טל אוחה:

  הלאה. אי עוברת לשאילתות.

  שמעון רוזיליו:

  רגע, אי רושם את זה, רגע.

  ילי אהרון:

  לא, סליחה. בוא, אל תעשה פה קרקס. 

  :טל אוחה

  את מתגדת, מה את רוצה ?

  ילי אהרון:

  אל תעשה פה קרקס. לא, את לא תעשי פה קרקס טל.

  טל אוחה:

  אי עושה קרקס ? אי רוצה להעלות,



  מועצה מקומית ירוחם
  10מן המין מס'  פרוטוקול ישיבת מליאה

  טה'תשע" באלול א' , 2019, ספטמבר, 01מיום א'  
 

 
 
 

 10

  ילי אהרון:

כן, את עושה פה קרקס, ורק כשזה מגיע למבקר המדיה אז פתאום יש לך דרך לבוא 

  ולהגיד את זה.

  טל אוחה:

  לאוגוסט שיכולו להעלות את זה. 01 -ייתה מליאה בלא, ממש לא. לא ידעו שה

  שמעון רוזיליו:

  עם כל המכתבים שיש אצלו, אי לא יודע אם יש לו זמן.

  ילי אהרון:

  סליחה, באמת מאוד בוגר מצדך שמעון.

  טל אוחה:

  לאוגוסט לא הייתה מליאה, התייאשו. 01 -חברים, ב

  שמעון רוזיליו:

  ל מבקר המדיה.חכה לתשובה, חכה לתשובה ש

  ילי אהרון:

לא. את רוצה להעלות על ועדת ביקורת ? את תעלי אותה ואת תתי לו זמן להגיב על זה 

  גם.

  טל אוחה:

  מישהו מע ממך מלהגיב ?

  ד כרמית אהרון אמוה:"עו

  מישהו מע מראש להגיב ?

  טל אוחה:

  לא הבתי. מישהו אמר לך לא להגיב ?

  ד כרמית אהרון אמוה:"עו

  את לא יודעת מה אחו רוצים להגיד בכלל.

  ילי אהרון:
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  אחו לא התכוו לכך.

  (מדברים ביחד)

  טל אוחה:

  חייבת סתם לקפוץ, רגע תשמי, תשמי. תי לו להסביר.

  ילי אהרון:

  אל תגידי לי תשמי תשמי.

  טל אוחה:

  לא, כי את לא ושמת, את לא ושמת.

  ילי אהרון:

מי. אי להבדיל מאחרים שיושבים פה לוקחת את התפקיד מאוד אל תגידי לי תש

  ברציות, או קיי ? אז אל תגידי לי תשמי.

  טל אוחה:

  זה לא היה ראה ככה עד עכשיו.

  ילי אהרון:

  זה לא היה ראה ככה ?

  טל אוחה:

  כן.

  ילי אהרון:

פה המכ"ל זה לא ראה ככה שאי לחמת שתהיה ועדת ביקורת ? זה לא רציי שיושב 

  שלך ואומר לא תהיה ועדת ביקורת, ואת אפילו לא אומרת על זה שום דבר. זה לא רציי.

  שמעון רוזיליו:

  את רוצה שהמכ"ל יגיב ? אי אגיב.

  ילי אהרון:

  המכ"ל לא צריך להגיב.

  (מדברים ביחד)
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  שמעון רוזיליו:

  הרי גם ככה אמרת דברים שהם לא כוים.

  ילי אהרון:

  דברים שהם לא כוים ? מה אמרתי

  שמעון רוזיליו:

  גיד אחר כך, את לא רוצה שפתח את זה עכשיו.

  ילי אהרון:

  אה, תגיד לי אחר כך ?!

  טל אוחה:

טוב חברים, אי רואה חשיבות בקיומה של ועדת הביקורת. אחו במהלך חודש אוגוסט 

עצויות עם משרד לאחר התפטרותו של חבר המועצה הרב פחס פרץ קיימו מס' התיי

הפים והיועצים המשפטיים שלהם, והגעו בעצם לצומת הזו שבה אחו פוים אל חברי 

  הקואליציה.

  ד כרמית אהרון אמוה:"עו

  הופצה חוות דעת.

  טל אוחה:

הופצה חוות דעת שכתבה היועצת המשפטית לכלל חברי המועצה. בעת הזו אחו פוים 

  תפטר מחברותם בההלה.לחברי הקואליציה ומבקשים מהם לה

  ד כרמית אהרון אמוה:"עו

  מי שיכול, כן ?

  טל אוחה:

מי שיכול ורוצה, ולהצטרף לוועדת הביקורת. האם מצא כאן מישהו מתוך חברי 

  הקואליציה שמוכן לעשות את זה ?

  חי בריגע:

  איפה התסריט מצא ?
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  טל אוחה:

  איך ?

  ילי אהרון:

  ות ההלה,כן, כאילו אתם לא יושבים בישיב

  חי בריגע:

  לא, אבל אי רוצה לשמוע. רגע, אי רוצה לשמוע.

  ילי אהרון:

  ו באמת, כאילו לא תיאמתם את זה לפי.

  חי בריגע:

  תי לי לשמוע רגע.

  טל אוחה:

  יש פה מישהו מחברי הקואליציה שמוכן להתפטר ולהצטרף לוועדת הביקורת ?

  ילי אהרון:

  בואו ופתע. הפתעה, כן.

  שה פרץ:מ

אי רוצה להגיד משהו לראש המועצה. אי שוקל מאוד את ההצעה שלך, בישיבת 

  המליאה הבאה אי אתן החלטה.

  ילי אהרון:

  וואו.

  חי בריגע:

  איזה יופי.

  ילי אהרון:

  איזה תסריט, חבל על הזמן. 

  חי בריגע:

  מישהו אמור להיכס עכשיו והמוזיקה תתחיל לפעול ? לא הבתי.
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  ביחד) (מדברים

  טל אוחה:

תתי לי להשלים חי, תודה רבה. ילי, סליחה. במידה וחבר המועצה משה פרץ יבחר 

להצטרף לוועדת הביקורת, אחו מה אותו במליאה הבאה בהתאם להחלטתו. במידה 

והוא לא יבחר לקבל את ההחלטה הזאת, אחו משיך לקיים את ועדת הביקורת 

  הרכב של שלושה.בהרכב של שיים בלבד ולא ב

  ילי אהרון:

  לא צריך לדחות את זה בעוד חודש.

  טל אוחה:

  סליחה, את רוצה להתערב לו גם בהחלטות ?

  (מדברים ביחד)

  ילי אהרון:

  אחו יכולים להל,

  ד כרמית אהרון אמוה:"עו

רגע. אז תקשיבי עד הסוף, היא תסיים. אי אגיד את מה שאי חושבת, ובסוף אתם 

  טה, או קיי ?תקבלו החל

  ילי אהרון:

  או קיי, תודה.

  ד כרמית אהרון אמוה:"עו

  זה הכל.

  ילי אהרון:

  תודה כרמית.

  טל אוחה:

 –אז כמו שאמרתי, במידה וחבר המועצה משה פרץ יבחר להצטרף לוועדת הביקורת 

  הוא יצטרך,
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  ד כרמית אהרון אמוה:"עו

  רזים.או כל חבר אחר שהוא לא סגן והוא לא יו"ר ועדת מכ

  טל אוחה:

להתפטר מהההלה ומהסיעה שלו בתיקי התיירות, ובעצם יצטרף לוועדת הביקורת. 

  , -ככל שהוא יבחר לא לעשות את זה 

  חי בריגע:

  גם מהמת"ס הוא יהיה אמור להתפטר ?

  משה פרץ:

  מה זה קשור ?

  חי בריגע:

  לא, אי שואלת.

  טל אוחה:

  לא, לא.

  חי בריגע:

  משה, אי דואגת לך,אי רוצה לדעת 

  משה פרץ:

  אל תדאגי, הכל בסדר.

  טל אוחה:

ועדת הביקורת תמשיך להתקיים עם שתי חברות  –ככל שהוא יבחר לא לעשות את זה 

  מועצה בלבד. שאלות ?

  חי בריגע:

  לאוקטובר, 01-רגע, אז אי רוצה לחדד ולהבין. עד ה

  ד כרמית אהרון אמוה:"עו

  אי רוצה רק להגיד.

  אהרון:ילי 
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  הה היא תעה לך.

  חי בריגע:

לאוקטובר אחו לא יכולות להמשיך לפעול עד  01 -רגע, אבל אי אשאל בכל זאת. עד ה

  משיך כשתיים ? –שקבל את תשובתו. במידה והוא יחליט שלא 

  ד כרמית אהרון אמוה:"עו

  ם, כון ?אי אגיד מה אי חושבת. קודם כל זה מצב שהוא מצב חריג, זה ברור לכול

  חי בריגע:

  כון.

  ד כרמית אהרון אמוה:"עו

  זה לא מצב רגיל. אי לא אחזור על חוות הדעת שלי כי אי חושבת שהיא מספיק ברורה.

  ילי אהרון:

  לגמרי.

  ד כרמית אהרון אמוה:"עו

ברור שכתוצאה מההתפטרות, ההרכב של הוועדה היה עם שלושה חברים, וכרגע ההרכב 

רות מאותה סיעה, הוא מצב שלא מאפשר עבודה תקיה. קחי לדוגמה הוא של שתי חב

מצב שבו עבודה מה שקרא תקיה של עבודת הביקורת. תיקחי למשל מצב שבו יהיה 

  איזשהו דוח ביקורת של מי מכן יהיה יגוד עייים בו,

  חי בריגע:

  כון.

  ד כרמית אהרון אמוה:"עו

  שהו שהוא תיאורטי,ואי לא סתם אומרת את זה, כי זה לא מ

  חי בריגע:

  כון, את צודקת במאה אחוז.

  ד כרמית אהרון אמוה:"עו
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מצב שמה ? שבעצם חבר אחד יצא וחברה  רהוא יכול לקרות, יש ממשקים. בעצם ייווצ

  , זה לא מצב שהוא ראוי בואו קרא לזה כך. -אחת תהל את ה 

  ילי אהרון:

  , -זה לא שהוא לא ראוי, זה לא 

  יגע:חי בר

  הוא לא יעיל גם. הוא גם לא יעיל.

  ד כרמית אהרון אמוה:"עו

לא, לא ראוי מבחית העבודה התקיה. אם אחו חוזרים למטרות של ועדת הביקורת, 

המטרה של ועדת הביקורת היא לדון בדוחות מסוימים שיוצאים, ולהגיש את ההמלצות 

לאשר אותם, זאת אומרת  שלה למליאה שבעצם אמורה לדון בהם ולאשר אותם או לא

הוועדה היא גורם ממליץ למועצה, לכן יש מה שקרא את ההיררכיה הזאת של ועדה 

ומליאת מועצה. אז כמו שאמרתי, כתוצאה מהתפטרות זה לא מצב, ההרכב לא מאפשר 

עבודה תקיה מכל מיי סיבות שאחד מהם הצגתי. כמו שאי כתבתי בחוות דעת, 

  היא ועדת חובה. חובה שתהיה ועדת ביקורת במועצה כמוהחובה, כי ועדת הביקורת 

ועדת מכרזים או כמו ועדת החות, או כמו כל ועדה שהיא ועדת חובה אחרת, היא 

מוטלת כמובן על חברי המועצה ועל ראש המועצה, שמי שעומדת בראש המועצה. 

המשמעות כמו שהסברתי בחוות הדעת היא שחברי מועצה שאין להם מגבלה בדין 

מש בוועדת ביקורת, ואי גורעת כרגע את כל סגי ראש המועצה שקבוע בחוק שלא לש

יכולים, ואת ראש המועצה שלא יכולים להיות חלק מההרכב של ועדת הביקורת, כל עוד 

כמובן הם לא מתפטרים מהתפקיד שלהם. הצורך הוא בעצם שחבר ההלה שאין עליו 

ש זה. ולכן תו את ההזדמות הזו את המגבלות האלה, יתפטר מהההלה ובעצם ישמ

מאחר והסעיף קובע, הוא קובע את ההרכב המקסימלי, לא יעלה על שבעה. אבל הוא גם 

רושם שהוא יהיה תואם ככל שיתן את ההרכב הסיעתי של המועצה, וזו הסיבה שאי 

ביקשתי להעלות את זה כאן על סדר היום, כי אי כיועצת משפטית חושבת שזו ועדה 

מאוד חשובה שצריכה להתקיים. ואם המשמעות, לי אין כלים, אי אומרת את זה, מאוד 
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אין לי כלים לכפות על אף חבר מועצה להתפטר מהההלה ולהיות חבר בוועדת 

הביקורת. אחרי שחברי המועצה קראו את חוות הדעת, שמעו את ראש המועצה, 

ם עצמו ויקבל את שמעתם את כל הדברים ואת החשיבות. כל אחד שיעשה חושבים ע

אז  –מה טוב. אם לא  –ההחלטות. אם עד המליאה הבאה יהיה מצב שבו יהיו חברים 

, עד למצב התקין כך היא תתהל כי  -כן, המשמעות תהיה שהוועדה תתהל במצב שהוא 

  עבודת הביקורת צריכה להיעשות. זו המשמעות.

  ילי אהרון:

ת ביקורת. קודם כל כרמית תודה רבה, אם עיר את הערותיי בתור יו"ר ועדאסליחה, אי 

  , -הייתי יודעת שאת ביקשת להעלות את זה אז כראה ש 

  ד כרמית אהרון אמוה:"עו

  את לא תת לדבר.

  ילי אהרון:

  לא, טל אמרה שהיא מבקשת להעלות,

  ד כרמית אהרון אמוה:"עו

  אי ביקשתי מטל, היא מהלת את הישיבה.

  ילי אהרון:

  , -מודה לך כרמית, את לא צריכה בכל מקרה אי 

  ד כרמית אהרון אמוה:"עו

  בסדר, אי רק אומרת שרק תקשיבי קצת לפעמים וזהו, לא יותר מזה, רק להקשיב.

  ילי אהרון:

אי מקשיבה. אי רק אומרת שבאמת במליאה הקודמת לפי חודשיים פיו בשאלה הזו. 

ם אי לא טועה, באמצע חודש אגב, חבר המועצה פחס פרץ התפטר בחודש שישי א

שישי, זאת אומרת לפי הוועדה, לפי המליאה. זאת אומרת זה היה ידוע לכולם. מכתב 

  ההתפטרות אגב,

  טל אוחה:
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  , -זו הועבר למליאה 

  ילי אהרון:

סליחה, תתי לי לסיים. מכתב ההתפטרות אגב עד עכשיו לא הגיע אליו, אבל לא משה, 

המועצה אז היו יודעים, והיא הייתה מתייעצת איתך. היא אם הוא היה מגיע מראש 

אומרת שזה חשוב לוועדת ביקורת, אבל אי רוצה פה להסב את תשומת לבם של כל 

חברי המועצה, אלה שזו גם לא הקדציה הראשוה שלהם. אתם בוודאי יודעים ששמוה 

קשים בוועדת שים לא הייתה ועדת ביקורת, אז עכשיו אי בחבלי לידה מאוד מאוד 

הביקורת, תקלים בקושי רב. וגם במליאה הקודמת שכולכם הייתם וכחים. איתן, אי 

  מדברת גם איתך.

  איתן דלח:

  אי מקשיב.

  ילי אהרון:

אי שמחה. במליאה הקודמת שכולכם הייתם וכחים כאן, שמעתם טוב מאוד את 

ה ועדת ביקורת. לכן המכ"ל אומר שלא תהיה ועדת ביקורת, צהל ושמח מכך שלא תהי

  אלצו לפות,

  שמעון רוזיליו:

  בואי, בואי תסיימי את הפופוליזם שלך.

  ילי אהרון:

  בואי בואי. –אל תגיד לי 

  שמעון רוזיליו:

  תסיימי עם הפופוליסטיקה הזאת.

  ילי אהרון:

  אל תגיד לי בואי בואי. אל תגיד לי בואי בואי.

  שמעון רוזיליו:

  עוד משפט שחשובה לו מאוד הביקורת,ומכ"ל המועצה אמר גם 
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  ילי אהרון:

  כון, ביקורת שאתה עושה לעצמך.

  שמעון רוזיליו:

מה שהיה שם באותה מליאה, עדיין לא ראיו את התיקון לחוק. וכשראיו את התיקון 

  אז תיקו. –לחוק 

  ילי אהרון:

  אז למה אתה לא בודק את הדברים לפי ?

  שמעון רוזיליו:

  מרוצה.עכשיו תהיי 

  ילי אהרון:

  לא, אתה תהיה מרוצה, אתה אומר שהביקורת חשובה לך.

  שמעון רוזיליו:

זה לא תפקידי, ואת יכולה להיות מרוצה. תהיה לך ועדת ביקורת, ואחו לא מוטרדים 

  מהביקורת שלך, הכל בסדר.

  ילי אהרון:

  אתה לא צריך להתרגש מהביקורת.

  שמעון רוזיליו:

  שיהיה לך בהצלחה.

:ילי אהרון  

שיהיה לו בהצלחה. אתה מסתכל על הביקורת כאילו היא ביקורת עליך. על ראש הזה 

  בוער הכובע, כן ? אבל לא משה. בכל מקרה אי אומרת דבר כזה, אחו רצים,

  שמעון רוזיליו:

  הכובע שלך בוער מאז ומתמיד. אז אל תדברי על הכובעים שלו.

  טל אוחה:

  ה.הלאה, קדימה ילי בבקש
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  שמעון רוזיליו:

  בואי הלאה, בואי משיך, חבל שרד לרמות מוכות, חבל.

  ילי אהרון:

  תדבר. –אי אסיים את דבריי ואז אתה אם תרצה לדבר 

  שמעון רוזיליו:

  סיימת את דברייך, מספיק, דיברת.

  ילי אהרון:

  לא, אי לא סיימתי.

  טל אוחה:

  הלאה, כן, קדימה ילי, בבקשה.

  ילי אהרון:

  , -ובעצם ב 

  שמעון רוזיליו:

  על ראש הגב.

  ילי אהרון:

  אי לא אמרתי גב, אתה אמרת גב.

  אה, לא אמרת. ובעצם במליאה הקודמת, חשוב לי שאתם תביו חברי המועצה, למה אי

מתעכבת על כך, כי במליאה הקודמת אמר לו במפורש שלא תהיה ועדת ביקורת, אז 

מעמיקים בחוק ולא הולכים ליועצים משפטיים, ולא  באופן טבעי חברי מועצה שלא

משלמים הרבה כסף בשביל זה, היו מרפים את ידיהם ולא הייתה ועדת ביקורת בירוחם. 

חי ואי הלכו, קיבלו יעוץ משפטי, פיו ליועצת המשפטית, היועצת המשפטית עתה 

בבקשה לקיים את לו. אחרי זה, גם אחרי שהיא עתה לו פיתי עוד הפעם למכ"ל 

ועדת הביקורת. וטל, את מכותבת בכל המיילים האלה. לקיים כי אחו לא השלמו את 

הדיון. עד היום אין לו תאריך לדיון, עד היום. עד שבשבוע שעבר אלצתי שוב להפעיל 

  את המגוים שאמורים לפעול, אם זה משרד הפים ואם זה מבקר המדיה.
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  שמעון רוזיליו:

  א לך כפיים ? רק תגידי מתי, מחא לך כפיים.מתי למחו

  ילי אהרון:

אל תמחא לי כפיים. אי עושה את העבודה שלי, את השליחות הציבורית שלי, משקיעה 

  בזה המון המון זמן.

  שמעון רוזיליו:

  רק תגידי לי מתי, אי אתחיל למחוא כפיים.

  ילי אהרון:

  ייב אותך. צר לי, ממש צר לי.צר לי שאתה לא עומד ולא מבצע את מה שהחוק מח

  שמעון רוזיליו:

  אי אקח את כל האחריות עד שתתקבל תשובת המבקר.

  טל אוחה:

  טוב חברים, אי עוברת לשאילתות.

  ילי אהרון:

למה ? סליחה. את שומעת מה הוא אומר ? שמבחיתו לא תתקיים ועדה עד תשובת 

  המבקר.

  שמעון רוזיליו:

  אי לא אמרתי את זה.

  וחה:טל א

  זה לא מה שהוא אמר, אי לא יודעת איך שמעת את זה.

  ילי אהרון:

סליחה, אז אי מבקשת לדעת האם אי שבוע הבא, או עוד שבוע וחצי רוצה לקיים דיון 

  וסף בוועדה, האם אי אוכל לעשות זאת כרמית או לא ?

  שמעון רוזיליו:

  בעזרת השם.
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  ילי אהרון:

  י שאלה ?האם אי צריכה לחכות כמו שח

  די לוגסי:

  לאוקטובר. 01 -אבל תחכו לתשובה של משה ב

  ילי אהרון:

  אבל למה אי צריכה לחכות עוד חודש ?

  די לוגסי:

  כי חסר אחד, והחוק מתיר, חייב קודם כל,

  ילי אהרון:

  החוק לא מגביל.

  די לוגסי:

  קודם כל זה חריג שיש שיים מאותה הסיעה, את יודעת.

  ילי אהרון:

  בו שזה חריג.ה

  די לוגסי:

  זה חריג מאוד, אי בדקתי את זה עכשיו.

  ילי אהרון:

  אין בעיה, ו מה לעשות ?!

  די לוגסי:

  לחודש תשובה. 01 - משה יחזיר ב

  טל אוחה:

  היועצת המשפטית תעה לך. די, תן ליועצת המשפטית לעות, אי רוצה להמשיך.

  ד כרמית אהרון אמוה:"עו

הי הגבלה, הרי ועדת הביקורת אמורה להסתיים במועדים מסוימים, אם אין איזוש

  ההמלצות צריכות להיות מוגשות, יש מועדים לדוחות.
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  ילי אהרון:

  כון.

  ד כרמית אהרון אמוה:"עו

אם אין איזושהי מגבלה כזאת או דוחק כזה, הייתי מעדיפה שכן יתן את החודש הזה 

  בודת הביקורת, אז כן.הזדמות לזה. אבל אם לא, וזה יפגע בע

  ילי אהרון:

  זה המבקר צריך לעות כי אי יודעת שאחו הייו אמורים להגיש את זה.

  ד כרמית אהרון אמוה:"עו

אי לא מכירה את הדוח, אבל יש מועדים בחוק תוך כמה זמן. אז אי לא יודעת מתי 

  , -הוא 

  די לוגסי:

  את יכולה לבדוק את זה כרמית עם המבקר ?

  אבו: בן יםחי

  שמעון, תשאל את המבקר מתי.

  ד כרמית אהרון אמוה:"עו

אם יש דוחק של זמים, ועל מת שלא לפגוע בעבודת הביקורת, כדי שהדוחות יוגשו 

בזמן, יאושרו פה בזמן ויוגשו בזמן, אז אתם תמשיכו כך בצורה הזו. ואם יש את 

הבאה, כן לאפשר לחברים האפשרות לתת את ההזדמות הזו של עוד חודש עד המליאה 

  וספים לבצע את התהליך של להתפטר מהההלה ולהיות שותפים, מה טוב.

  ילי אהרון:

  בסדר, אי מקבלת.

  טל אוחה:

לים. יש לכם את השאילתות, אאו קיי. אי עוברת לשאילתות. שאילתא בעיין חל צ

לים, פיית אל צהתשובות לשאילתות מולכם. אי מקריאה אותן. אז שאילתא בושא ח

. לאחר בדיקת הושא מול אגף ההדסה,  03.07.2019 -חברת המועצה ילי אהרון מיום ה
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מי אחראי על פיתוח השכוה ? משרד השיכון. מה  – 1להלן המעה לשאילתא כסדרה. 

קצב סיום העבודות ? עד לשלב זה טרם החלו עבודות הפיתוח של הרחוב הספציפי הזה 

 ה. מסיור שקיימה ראש המועצה יחד עם שמעון בשל שיעור אכלוסמוך של השכו

והצוות של ההדסה עם מהלי משרד השיכון. תתי להם החיה להתחיל את עבודות 

הפיתוח של הרחוב על אף שלא הגעו לרמת האכלוס הדרשת. מדוע לא יתן מעה 

ורמים למפגעים קודתיים אשר מהווים סכה בטיחותית ? המועצה פתה לאחד הג

המקצועיים בעיין, ובמרכזם משרד השיכון ותאגיד המים והביוב אשר הושא בתחום 

סמכותו, וביקשה לדאוג לסוגיה ולטפל בה בהקדם. בכל מקרה ובכל מפגע התושבים 

שייתן להם מעה בהתאם לתשומת ליבך ולידיעתך. מעה  106רשאים לפות למוקד 

  וך.לשאילתא בעיין מערך הסעות, מערכת החי

  ילי אהרון:

  אפשר שיה שאלת הבהרה ? שאלת הבהרה טל ?

  טל אוחה:

  כן בבקשה.

  ילי אהרון:

  זאת אומרת שאם יש בורות באמצע השביל עפר שם, זה לא באחריות המועצה ?

  טל אוחה:

כל שכות וף מדבר טרם מסרה למועצה המקומית משום שלא הושלם בה הפיתוח. אי 

ע בסיור שביצעתי עם השיכון כהכה לפתיחת שת הלימודים, תתי החיה לפי שבו

להשלים את כל פיתוח השכוה. והם יצאו למכרז, וזה יקרה, לדעתי כבר יתחיל בפועל 

  לאחר החגים. ככל שיהיה שם מה שקרא מכסי ביוב, כמו שאת העלית בתמוה, שיש בו

  ליהם בעיין הזה.סכה, זה אחריותו של התאגיד לבצע שם את התיקון, ופיו א

  די לוגסי:

לים. ביקשתי ממך שהשכוה הזו תקבל, זאת אומרת אאי רוצה להעיר משהו בחל צ

  שתהיה סלילת כביש ופיתוח.
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  טל אוחה:

  כון.

  די לוגסי:

לים יש את השכוה שהיא צמודה אליה, חל הבשור. בחל הבשור כל אליד שכות חל צ

, אי יכול לספור 5-6לים יש שם כולה אח. חל צהבתים שם מאוכלסים ואין שם פיתו

  אותם על היד.

  חי בריגע:

  די, אחו לא מהלות את המועצה, אחו שואלות,

  די לוגסי:

  חל הבשור זה יותר הגיוי.

  טל אוחה:

  אבל זה לא מה ש .. עכשיו יהיה פיתוח על הכל.

  חי בריגע:

  מי מהציבור פוה אליו,

  שמעון רוזיליו:

  , התמוות הן מחל הבשור.די

  חי בריגע:

  , -זו הבעיה שתייחס אליה. אי לא יכולה לדעת מה קורה פה בכל ה 

  די לוגסי:

  חל הבשור צריך לפתח, לא חל צהלים.

  חי בריגע:

  בסדר, אבל אי רוצה כן להעיר הערה על זה טל.

  משה פרץ:

  לים יש שם באמת איזה,אאבל בכיכר בצ

  שמעון רוזיליו:
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  התמוות הן מחל הבשור.

  די לוגסי:

  בתים יש שם. 4

  משה פרץ:

  , -לא, יש שם בור ביוב ש 

  די לוגסי:

  ראיתי אותו, כן.

  משה פרץ:

  הוא מסוכן.

  די לוגסי:

  בסדר, זה מפגע קודתי, צריך לתקן.

  משה פרץ:

  אבל זה לא המועצה, זה פיו לגורם המבצע.

  חי בריגע:

  . טל, תהיי איתי רגע.106להעיר משהו אחר. לגבי הפיה למוקד אין בעיה. אבל אי רוצה 

  טל אוחה:

  אי איתך.

  חי בריגע:

שלא עות. לא רק שהן לא עות,  106, היו לא מעט פיות למוקד 106לגבי הפיה למוקד 

, גם ישירות לאגף שפע, ואפילו למחזיק תיק שפע. אריה, תהיה גם 106גם לא רק למוקד 

הוא זוכה  –אפשר. וראה באמת שרק כשמישהו מעלה פוסט בפייסבוק  אתה איתי אם

  לאיזשהו מעה.

  טל אוחה:

  , -את טועת ש 

  חי בריגע:
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  עכשיו יכול להיות שזו שיטה מעולה. אי רק לא חושבת שהיא עושה טוב לאף אחד.

  שמעון רוזיליו:

  שטויות פשוט.

  טל אוחה:

  , -אי רוצה לבדוק את זה. אי לא מכירה 

  חי בריגע:

  , -שמעון, אי 

  שמעון רוזיליו:

  אצל מהל אגף שפע. 106 -שטויות. יש יטור של כל הפיות שמגיעות מ

  חי בריגע:

  שמעון שיה רגע, אי לא סיימתי.

  שמעון רוזיליו:

חלק גדול מהפיות מגיעות מהמחלקות. אבל את אומרת דברים לא מבוססים והם לא 

  כוים.

  חי בריגע:

  דם כל למה אתה צועק עלי ? מה עשיתי לך ? לא הבתי.קו

  שמעון רוזיליו:

וזה לא קשור בכלל לפייסבוק. זה לא קשור. זה שאת .. את הפייסבוק זאת בעיה שלך. 

  זה לא כון.

  טל אוחה:

  חי, על סמך מה את טועת את זה ?

  חי בריגע:

  אי אגיד לך על סמך מה אי טועת.

  שמעון רוזיליו:

  שוט לא כון.זה פ
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  חי בריגע:

  , -שי מקרים מאוד מקרוב אי מגיעה אותם, על אותה 

  שמעון רוזיליו:

  , -שי מקרים, כל המקרים ? אבל את אומרת כל המקרים ש 

  חי בריגע:

  את רוצה לדבר איתו ? את רוצה שיה להרגיע אותו ?

  שמעון רוזיליו:

  תדייקו, תדייקו.

  חי בריגע:

  ריב איתו.אי לא מתכוות ל

  טל אוחה:

כן, תסבירי בבקשה רק שאי אלמד מה היו שי המקרים האלה, ומה הם מיוחדים 

  מאחרים ? אולי,

  חי בריגע:

  אי מכירה אותם בגלל שזה אשים שקרובים אלי, בסדר ?

  טל אוחה:

  אי מביה, אבל מה התוכן שלהם ?

  חי בריגע:

שתי פילות, שי זקים בתוך שכות  אותו סיפור, בלטות, מרצפות שעולות לגובה.

מגורים. משעול בתוך השקד לצורך העיין. גם אריה קיבל תמוות. בוודאות אי יודעת, 

  דודה שלי, אי יודעת. אין, כאילו בסדר ? ברור.

  טל אוחה:

  או קיי, וזה לא תוקן ?

  חי בריגע:

  ים ועל הרבה פיות, לא טופל. עד היום זה אותו מצב. אי מדברת איתך על כמה חודש
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  בסדר ?

  ילי אהרון:

  וזה רק מקרה אחד.

  חי בריגע:

  ובאותו מקום שתי פילות.

  ד כרמית אהרון אמוה:"עו

  פיות לאן ? למוקד ?

  חי בריגע:

  איך ?

  ד כרמית אהרון אמוה:"עו

  פיות למוקד ?

  שמעון רוזיליו:

  ה לא הפו את זה אליו ?אחו מטפלים, לא ? אז למ –חי, אבל כשאת מפה אליו 

  ילי אהרון:

  למה שהיא תפה ?

  שמעון רוזיליו:

  למה לא ? היא חברת מועצה, אכפת לה, לא ?

  חי בריגע:

  אבל רגע, שיה. לא ! אי לא מוכה לזה ! אל תתווכחו עכשיו על חשבוי, לא מקובל עלי.

  שמעון רוזיליו:

  לא, אז תגידי לה, חברה שלך התערבה.

  :חי בריגע

  לא, תדבר איתי, תדבר איתי !

  שמעון רוזיליו:

  אי בא ואי אומר לך,
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  חי בריגע:

  , -חאלס ! לא מתאים לי. אי רוצה לפתור את הבעיה, אל תעשו לי מזה עכשיו 

  שמעון רוזיליו:

אז הה, אז אי אומר לך. אם יש לך בעיה ולא קיבלת מעה, את יודעת שאת יודעת 

  לפות, כון ?

  ע:חי בריג

  אבל רגע, לא, אז שמעון,

  שמעון רוזיליו:

  אז למה לא פית ?

  חי בריגע:

אי לא אוהבת לפות,  –שמעון, אתה מוכן לתת לי לדבר ? מה שקשור למשפחה שלי 

  סבבה ? יופי. אבל זה לא עובד ככה !

  שמעון רוזיליו:

  אז שילי תפה.

  חי בריגע:

  ו. 

  טל אוחה:

  שיה רגע. תתי לי,

  יגע:חי בר

לא, טל זה לא בסדר. באמת זה לא לעיין. ורגע, אי כן רוצה אבל להתייחס לזה. אי כן 

  רוצה להתייחס לזה כמו שאמרתי את זה בזמו לאיתן דלח.

  טל אוחה:

  שיהם היו בשקד ?

  חי בריגע:
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כן, זה גם באותו מקום. כמו שאמרתי גם לאיתן דלח, זה לא תקין. זה אומר שמשהו לא 

ם צריך להפעיל חברי מועצה. המועצה צריכה לדעת לעבוד, לא צריך להפעיל חבר תקין א

  מועצה כדי לקבל שירות.

  טל אוחה:

  כון.

  חי בריגע:

זה  – 2זה קרובי משפחה שלי.  –אז לכן זו תשובתי לשאלתך למה אי לא פיתי אליך. א 

  לא אמור לעבוד ככה.

  ד כרמית אהרון אמוה:"עו

  יבלו מעה ?שפו למוקד ולא ק

  חי בריגע:

  פו למוקד, פו לאריה, עם תמוות.

  הרב אריה אברהם:

  מי אמר לך שפו אלי ?

  חי בריגע:

  אי ראיתי את ההתכתבות אריה.

  הרב אריה אברהם:

  מי אמר לך ? מי אמר לך ?

  חי בריגע:

  אי ראיתי את ההתכתבות אריה.

  הרב אריה אברהם:

  ודע מה ראית. אי לא יודע על מה את מדברת.אי לא יודע מה ראית. אי לא י

  חי בריגע:

  אי אשלח לך צילום מסך. –אתה רוצה 

  הרב אריה אברהם:
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  אי יודע שיש לו עשרות פיות.

  חי בריגע:

  או קיי, אז אתה לא יודע, בסדר.

  הרב אריה אברהם:

  הן מטופלות כראוי, בזמן אמת וברגע הכון.

  חי בריגע:

  ה מעולה.אתה בסדר, כן, את

  הרב אריה אברהם:

  והצוות יוצא ועושה עבודה מצוית. ואשים שם מסורים.

  ילי אהרון:

  סתם להתלהם.

  הרב אריה אברהם:

  ומתמסרים לעיין, ועובדים במסירות פש גדולה מאוד.

  חי בריגע:

  אתה צודק.

  הרב אריה אברהם:

  בחום ובקור, בשעות יום ולילה.

  ילי אהרון:

  ש דקות תהילה שלו.תי לו, זה החמ

  חי בריגע:

  זה היה ?!₪ אלף  770 -זה הליצן ב

  הרב אריה אברהם:

והם לא עוצרים כדי לפתור את הבעיות של הישוב הזה. ולא ראה לי שיש כזה דבר. ומה 

  אחו מטפלים בצורה, –שיש 

  ילי אהרון:
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  מה זה לא ראה לי ?

  הרב אריה אברהם:

ראה לי ?! א י לא יודע על מה היא מדברת.מה זאת אומרת לא  

  ילי אהרון:

  יש עובדות, מה זאת אומרת ?!

  הרב אריה אברהם:

מטופל, ואין כאלה דברים. אין כאלה דברים. אי אומר לך שהצוות של  –מה שמדובר 

  שפע,

  טל אוחה:

  הרב, אי ממשיכה.

  הרב אריה אברהם:

ת ומאות פיות שהן לא, אבל היא צריכה לדעת שזה לא שתי פיות, יש לו עשרו

  שעה. –רגע, שעה  –מטופלות אחת לאחת, רגע 

  חי בריגע:

  , -אחת לאחת ?! כן ? אתה יכול 

  הרב אריה אברהם:

  בוודאי. מה השאלה בכלל ?!

  חי בריגע:

  תגיד לי אריה, אתה איש מאוד מקצועי, כון ?

  הרב אריה אברהם:

  לא, לא בטוח. לא בטוח.

  חי בריגע:

  וד מקצועי.לא, אתה איש מא

  הרב אריה אברהם:

  אי לא יודע, את אומרת. ו, את אומרת, בסדר, אי מקבל את זה.
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  חי בריגע:

אי אומרת, מה ?! פרגתי לך, תזרום איתי, סבבה ? אתה איש מאוד מקצועי. האם אתה 

  יכול להראות לי במסגרת זכותי לעיין בחומר,

  הרב אריה אברהם:

  גם לא זכותך.

  חי בריגע:

בה. האם אתה יכול להראות לי דוח שמראה, לך רק על הפיות דרך המוקד. אי לא סב

, בסדר ? רק לפיות דרך המוקד. דוח מסודר מה הייתה WhatsApp -אחטט לך ב

  הפיה, באיזה תאריך, ומתי היא טופלה.

  הרב אריה אברהם:

  שעה, זמן, –רגע, שעה  –אחת לאחת, רגע 

  חי בריגע:

  אתה יכול ?

  אריה אברהם:הרב 

  זמן תלוה, זמן טיפול,

  חי בריגע:

  אפשר לרשום את זה בפרוטוקול ?

  הרב אריה אברהם:

  בפרוטוקול רשום, מוצהר לעיין, מה זאת אומרת ?

  שמעון רוזיליו:

  זה מופיע כבר בשאילתא.

  חי בריגע:

  איזו שאילתא ?

  (מדברים ביחד)

  הרב אריה אברהם:
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  מה השאלה בכלל ? זה מה ששמעון,

  חי בריגע:

  לא, אי רוצה את זה מפורט.

  הרב אריה אברהם:

  זה מה ששמעון אומר לך, זה מה ששמעון. יש גרף מסודר, ברור, מה השאלה ?!

  חי בריגע:

  כן, אקסל לגמרי. אפשר לקבל את זה ?

  הרב אריה אברהם:

  שמעון אומר לך את זה, את לא רצית לקבל את זה. אבל זה ברור, זה מתועד מסודר.

  ילי אהרון:

  שמעון לא אמר את זה אריה.

  חי בריגע:

  אותו דבר כל זה.

  שמעון רוזיליו:

  טוב הלאה, בסדר, הבו.

  חי בריגע:

  אחו קבל את זה ? אי אקבל את זה ? 

  הרב אריה אברהם:

  תקבלו דברים כמו שהם, מספיק.

  חי בריגע:

  אי שואלת.

  הרב אריה אברהם:

  זה לא בסדר. –בסדר. אם עוים לכם  אם אתם אומרים דברים אז זה

  חי בריגע:

  לא, אי להיפך, אי שואלת.
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  הרב אריה אברהם:

  קיבלת.

  חי בריגע:

  אוכל לקבל ?

  הרב אריה אברהם:

  מוכן, מסודר.

  ד כרמית אהרון אמוה:"עו

  חי, רק שיהיה ברור שגם אם, זה יהיה עם צעת הפרט, בלי השם, אלא יותר פיה והזה.

  ון:ילי אהר

  ברור, מהות הפיה.

  חי בריגע:

  תאריך, מהות הפיה.

  ד כרמית אהרון אמוה:"עו

  יש דברים שהם מגיעים למוקד שהם לאו דווקא פגעים.

  שמעון רוזיליו:

  וזמן ביצוע.

  משה פרץ:

  זה מדדי ביצוע, זה בסדר.

  חי בריגע:

יד את העמודה אי רוצה לקבל דוח של כל מה שמגיע למוקד, בלי שם, את יכולה להור

  של השם.

  ד כרמית אהרון אמוה:"עו

  , -אז אי אומרת את זה כבר, מקדימה את ה 

  חי בריגע:

  אין שום בעיה.
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  טל אוחה:

  או קיי, אי רוצה להמשיך.

  ילי אהרון:

  , -כן, אבל ההערה של 

  שמעון רוזיליו:

  אגב, זה לא הכל מושלם. יש בעיות. 106יש בעיות אגב. ויש בעיות עם 

  ילי אהרון:

אבל אתה ראית איך הפכת את זה לדיון לא רלווטי ? מה שחי רצתה להגיד בסופו של 

  דבר, שפיות שמועברות מהפייסבוק, הלכה למעשה, תוך יום, אם לא פחות מטופלות.

  , -אחו, המועצה לא 

  הרב אריה אברהם:

התגובה. אבל  זה מה שאתם יודעים. אתם יגשתם, ראיתם, שלחתם הודעה, ראיתם את

עשרות אחרות שאתם לא יודעים עליהן, מה היה איתן ?! מה היה איתן ?! ראה לכם 

  שהדברים שארים כמו שהם ?! זה לא יעלה על הדעת מה שאתם אומרים פה.

  חי בריגע:

  אין בעיה, אי רוצה לראות דוח.

  הרב אריה אברהם:

  י.לא, זה סתם לעשות רצח אופי לאגף שלם. לא מקובל על

  (מדברים ביחד)

  הרב אריה אברהם:

  לא, אשים מסורים, מוסרים פש.

  חי בריגע:

  הטעות שלי היו על המוקד.

  הרב אריה אברהם:

  קיבלת. אי מזמין אותך לראות, הכל מסודר אחד לאחד. גמרו. אז מה ? –מצוין, אמרת 
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  ילי אהרון:

  רק אחרי שמתייגים,

  שמעון רוזיליו:

  לי ילי,חוסר רלווטיות, י

  ילי אהרון:

  מה ? אל תגיד לי חוסר רלווטיות, זה לא חוסר רלווטיות.

  שמעון רוזיליו:

זה הפייסבוק הזה שלך, זה החוסר רלווטיות. מבחית כל הפיות שמגיעות, ואת כחברת 

  מועצה יכולה גם להעביר את הפיה גם בלי פייסבוק.

  ילי אהרון:

אומרים לך אדון אריה אברהם שפוים למוקד ולא  live –הה עוים. עוים לו ב 

  מטפלים. אז מה אתה אומר לציבור ? צריכים להעלות תמוה ? צריכים לתייג את טל ?

  הרב אריה אברהם:

  אי רוצה לבדוק את זה. –תקשיבי, מי שאמר 

  שמעון רוזיליו:

  יש עשרות פיות.

  ילי אהרון:

ת לשמוע אותך. תסלח לי, אייי לא מעות. אתה רוצה ? איך אתה אומר אייי לא מעו

  לי ? תכתוב לי.

  שמעון רוזיליו:

  גם אי לא מעויין לשמוע אותך, את יכולה לצאת.

  ילי אהרון:

  אתה לא תגיד לי לצאת.

  שמעון רוזיליו:

  אז את תשמעי אותי.
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  ילי אהרון:

  אי לא רוצה לשמוע אותך.

  שמעון רוזיליו:

  ת לשמוע אותי.לא תהיה לך ברירה, את חייב

  ילי אהרון:

  אי לא חייבת לשמוע אותך.

  שמעון רוזיליו:

  את חייבת.

  ילי אהרון:

  אתה טועה.

  שמעון רוזיליו:

  יש אישור מהיושב ראש, את חייבת לשמוע אותי.

  ילי אהרון:

  אתה כופה עליה את האישור.

  שמעון רוזיליו:

מחלקת שפע היא תחתיי. את געת בקודה שבה היא חלק מתחום אחריותי כמכ"ל, 

שלו, שזה הקישורית, יש גם בעיות. אבל חלק גדול  106ואי בא ואי אומר לך שבמוקד 

  , -מאוד מהפיות מוטרות על ידי מהל מחלקת שפע יחד עם ה 

  ילי אהרון:

  אי אתן לך דוגמה, לא, לא, אתה,

  שמעון רוזיליו:

  רגע, אל תעצרי אותי.

  ילי אהרון:

  ור אותך.לא, אי אעצ

  שמעון רוזיליו:
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  אל תעצרי אותי.

  ילי אהרון:

  אי אעצור אותך.

  שמעון רוזיליו:

  , -אל תעצרי אותי, את לא 

  טל אוחה:

  סליחה ילי, עם כל הכבוד, אל תעצרי אותו,

  ילי אהרון:

  את לא אומרת את זה.  –לא, סליחה. כשהוא עוצר אותי 

  טל אוחה:

  לא, לא,

  ילי אהרון:

  א תדברי אלי ככה.לא, את ל

  טל אוחה:

  תקשיבי לו עד הסוף.

  ילי אהרון:

  את לא תדברי אליי ככה, סליחה.

  שמעון רוזיליו:

  התשובה שלך הייתה לא רלווטית.

  ילי אהרון:

  התשובה לא רלווטית ?

  טל אוחה:

  מעה לשאילתא בעיין מערך הסעות,

  שמעון רוזיליו:

  .הפייסבוק, תמשיכי עם הפייסבוק וטפל
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  ילי אהרון:

  אחו עם הפייסבוק ?

  שמעון רוזיליו:

  את, את.

  ילי אהרון:

אחו לא יושבים כל היום על הטלפון ובודקים מי כתב מה. מי עשה לייק למי. זה לא 

  מעיין אותו.

  שמעון רוזיליו:

  ממש, אותי זה לא מעיין. רק "לייבים", זה מה שמעיין אותך.

  ילי אהרון:

  ון, זו שקיפות.זו שקיפות שמע

  שמעון רוזיליו:

  שקיפות מילא תהיו,

  ילי אהרון:

  סליחה, תן לי לשמוע את השאילתא.

  שמעון רוזיליו:

  מילא תהיו הגוים.

  ילי אהרון:

  תן לי לשמוע את השאילתא !

  שמעון רוזיליו:

  בשקיפות תהיו הגוים, זו שקיפות. זו חוסר אמיות.

  ילי אהרון:

  ל, לא, לא שמעו.סליחה, מההתחלה. לא ט

  שמעון רוזיליו:

  אתן לא תעלו. –תעלו לפייסבוק. מה שלא  –מה שטוב לכן ומשרת את האיטרסים 
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  ילי אהרון:

  את רואה שאת לא עוצרת אותו ? איך את מתלהמת כשאי מדברת ?!

  טל אוחה:

האם ההסעות המיועדות לילדי החיוך המיוחד משמשות גם תלמידים אחרים שאים 

ים בחוק תלמידי החיוך המיוחד ? לא, כל תלמיד שהוסע בהסעה הוא תלמיד מוגדר

האם  – 2שעבר ועדת השמה והוגדר כתלמיד חיוך מיוחד, על כן הוא זכאי להסעה. 

משרד החיוך משתתף בעלות הסעות תלמידים הלומדים מחוץ לירוחם בחיוך החרדי 

ת הסעות תלמידי החיוך מהיקף התקציב השתי ? כן, משרד החיוך משתתף בעלו

מתוכם משתתף ₪  161,700 -מעלות ההסעה, עלות שתית של כ 80%המיוחד ומחזיר 

  , -משרד החיוך ב 

  ילי אהרון:

  את לא עית על השאלה.

  טל אוחה:

  מה לא עיתי ?₪. אלף  129

  ילי אהרון:

  לא, לא עית על השאלה.

  טל אוחה:

  מה השאלה ?

  ילי אהרון:

אם משרד החיוך משתתף בעלות ההסעות לתלמידים הלומדים מחוץ השאלה שלי ה

  לירוחם בחיוך החרדי ?

  טל אוחה:

  אז הה, מה לא עיתי ?

  ילי אהרון:

  , -את עית 
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  חי בריגע:

  על החיוך המיוחד.

  טל אוחה:

  משרד החיוך משתתף בעלות הסעות תלמידי חיוך מיוחד, ברור שזה מדובר על זה.

  ילי אהרון:

  , -אבל אי שאלתי על החרדי, את עוה לי על 

  טל אוחה:

מדובר על הסיעות של החרדים. ההסעות של החיוך המיוחד לדימוה ולבאר שבע 

עולות הרבה יותר כסף. אחו מדברים פה רק על הסיעה של החרדים לאופקים, רק על 

  זה.

  חי בריגע:

  החיוך המיוחד. אבל אחו שאלו על החיוך החרדי ואת עוה על

  משה פרץ:

  מדובר על חרדי. 2למה ? בסעיף 

  טל אוחה:

  חיוך מיוחד חרדי. מה את רוצה חי ? רק חיוך מיוחד חרדי, אין הסעות אחרות.

  ד כרמית אהרון אמוה:"עו

  אין הסעות שלא בחיוך המיוחד.

  טל אוחה:

ך ורק תלמידי חיוך אין הסעות אחרות. בואו עשה סדר. אחו מסיעים מחוץ לעיר א

מיוחד. במקרה של החיוך החרדי הם מוסעים לאופקים, בסדר ? למוסד חרדי שמצא 

  באופקים. העלות הכוללת של ההסעה הזו מגיעה באופן שתי.

  חי בריגע:

  איך קוראים למוסד הזה ?

  ילי אהרון:
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  אי הבתי שיש חמישה מוסדות.

  טל אוחה:

ע יש חמישה מוסדות, את מתבלבלת. איך קוראים באופקים יש מוסד אחד, בבאר שב

  למוסד באופקים ? אתה יודע הרב ?

  שמעון רוזיליו:

  יש עלי גב, יש בית אפשטיין,

  טל אוחה:

  בית אפשטיין.

  ילי אהרון:

  , -סליחה, לבאר שבע, אי פה לא 

  טל אוחה:

  את שאלת עכשיו על החרדים.

  חי בריגע:

  ם למוסד לחיוך,לא, אי רוצה לשמוע איך קוראי

  טל אוחה:

  שאלת חרדי.

  ילי אהרון:

  חרדי.

  (מדברים ביחד)

  חי בריגע:

  ואת עית חיוך מיוחד, זה העיין. אבל רגע,

  טל אוחה:

  חרדי באופקים זה חיוך מיוחד.

  ילי אהרון:

  אבל אי לא אמרתי אופקים. שאלתי האם המועצה,
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  טל אוחה:

  , -אבל יש רק הסעה אחת של 

  אהרון: ילי

  אין לבאר שבע ? עכשיו אמרת שיש לבאר שבע.

  טל אוחה:

  אי מסבירה לך שיה. רק לחרדים, בסדר ? רק לחרדים יש באופקים. בבאר שבע,

  חי בריגע:

  רק אופקים. איך קוראים למקום ?

  טל אוחה:

  לדעתי בית אפשטיין, אבל תבדקי.,

  חי בריגע:

  הה הרב פרץ,

  טל אוחה:

מס' הסעות, ייתכן שיש בהן ילד אחד חרדי, אבל הן הסעות כלליות, הן לא לבאר שבע יש 

קשורות לחיוך חרדי. לגבי הסיעה לאופקים, שהיא סיעה של חרדים, העלות השתית 

  .80%קרי ₪,  129,000מתוכם אחו מקבלים החזר ₪  161,700שלה היא 

  ילי אהרון:

  מביה. אבל הה הוא אומר שהמועצה לא משלמת, אי לא

  משה פרץ:

  בואו קודם כל תתו את שם המוסד. בואו תעזבו אתכם.

  טל אוחה:

  לא הבתי, מה ?

  הרב אריה אברהם:

  אי לא מבין. אי מדבר איתו, את עולה על זה, איך פתאום זה ?

  ילי אהרון:
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  אי שומעת. אתה רוצה להסתודד איתו,

  הרב אריה אברהם:

  י מדבר איתו ?את יכולה לשמוע, מה קשור למה שא

  ילי אהרון:

  תסתודד איתו בחוץ. מה זאת אומרת ?

  הרב אריה אברהם:

  אי לא מסתודד איתו, אי יושב מולו, הוא שואל ואי עוה לו, מה את קשורה לזה ?

  ילי אהרון:

  אז אי שואלת על השאלה שלך.

  הרב אריה אברהם:

  את לא קשורה לשיח בייו.

  ילי אהרון:

  לא קשורה, אתה במליאה.אין דבר כזה 

  הרב אריה אברהם:

  את לא קשורה, סליחה.

  ילי אהרון:

  אתה במליאה, אתה אומר דברים.

  הרב אריה אברהם:

  את לא קשורה. אי מדבר איתו בעייים שלי, לא קשור אליך, זהו.

  חי בריגע:

  של המשרד ? 80% -זו העלות השתית או רק ה₪  161,700טל, 

  טל אוחה:

  א.שיה, ל

  הרב פחס פרץ:

  זה תלמוד תורה דרכי חיים.
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  חי בריגע:

  תודה.

  טל אוחה:

ימי לימוד  220ליום כולל מע"מ כפול ₪  735 -זו העלות השתית שמורכבת מ₪  161,700

אלף  129 -ממשרד החיוך שעומד על כ 80%בשה. מתוך זה אחו מקבלים החזר בגובה 

  ,3שאלה מס' ₪. 

  חי בריגע:

 –משרד החיוך מתוך זה ₪,  161,700י פשוט רוצה ממש להבין. הסך הכל זה רגע טל, א

129,000 .₪  

  טל אוחה:

  אחו ממים.  20%כון, 

  חי בריגע:

  וזה לאן ? לאופקים ?

  טל אוחה:

  לאופקים, כן.

  חי בריגע:

  רגע, אז זה מעלה לי שאלה אחרת, אי יכולה רגע להשחיל אחת ?

  משה פרץ:

ו לה לסיים את כל זה.אבל רגע, תת  

  חי בריגע:

  אה או קיי, בסדר, אי אשאל תיכף, תסיימי.

  טל אוחה:

האם המועצה מקצה הסעות לילדי החיוך החרדי מחוץ לעיר ירוחם ? אם כן, מאיזה 

תקציב ? המועצה מקצה הסעה לתלמידי החיוך החרדי המוגדרים כתלמידי חיוך 

ידים הלומדים במסגרת חיוך מיוחד שאיה מיוחד בלבד. הם וסעים ביחד עם תלמ
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חרדית. זה לגבי באר שבע, בסדר ? ששאלת. תקציב הסעות חיוך מיוחד בהשתתפות 

  .80%משרד החיוך 

  ילי אהרון:

  אי לא מביה את התשובה. קודם כל את מקריאה מהר.

  טל אוחה:

  סליחה, אי יכולה להקריא את זה לאט. יש לך את זה מול העייים.

:ילי אהרון  

  , -לא משה, אבל לציבור את יודעת שאין לו את התשובה אז 

  טל אוחה:

סליחה, אי אקריא את זה לאט יותר. המועצה מקצה הסעה לתלמידי החיוך החרדי 

המוגדרים כתלמידי חיוך מיוחד בלבד. הם מוסעים יחד עם תלמידים הלומדים 

ה חרדית, קרי כל מיוך מיוחד שאיי כאלה בבאר שבע. תקציב הסעות במסגרת חי

. זה לא משה אם זו הסעה של 80%חיוך מיוחד בהשתתפות משרד החיוך גם פה הוא 

חיוך מיוחד חרדי או הסעה של חיוך מיוחד כללי, הכלל הוא אותו כלל, המשרד 

  , - 4מההסעה. שאלה מס'  80%משתתף בעלות 

  הרב אריה אברהם:

  ם וההסעה שלהם ?אז כמה את משתתפת עכשיו בחרדי

  טל אוחה:

  רגע, שיה, תו לי רגע לסיים הרב.

  הרב אריה אברהם:

  אי שואל, חרדים, חרדים,

  ילי אהרון:

  אגב שתדע לך,

  הרב אריה אברהם:

  את בטח רוצה,



  מועצה מקומית ירוחם
  10מן המין מס'  פרוטוקול ישיבת מליאה

  טה'תשע" באלול א' , 2019, ספטמבר, 01מיום א'  
 

 
 
 

 50

  ילי אהרון:

  לא, שאלו במייל.

  הרב אריה אברהם:

  את בטח רוצה לעזור.

  ילי אהרון:

  שאלו בוועדת מכרזים.

  יה אברהם:הרב אר

  כמו שרצית לעזור במלגות, הבאו איזה מלגות לבות, אחו מחכים עד היום.

  משה פרץ:

  הביאו, הביאו.

  ילי אהרון:

  אי לא ראש מועצה, אי אמרתי לך מאיזה תקציב יש, אמרתי לך מאיזה תקציב.

  הרב אריה אברהם:

  שרה התחלפה.לא, את ביקשת קרדיט, תביאי מהשרה, ותו לך, ועד היום כבר ה

  ילי אהרון:

  , טוב בסדר. -אי ביקשתי קרדיט ? השרה לא 

  הרב אריה אברהם:

  יש, אחו ראה לך את זה מסודר.

  ילי אהרון:

  תראה לי מסודר.

  טל אוחה:

בימים בהם אין חפיפה בשעות הלימוד של  – 4או קיי, אי רוצה להמשיך. סעיף מס' 

מקצה מלווה להסעה ? בימים ששעות סיום החיוך המיוחד והחרדי, האם המועצה 

הלימודים אים חופפים, ימי צום וכו', המועצה מקצה הסעה ומלווה, ויש שי פיזורים 
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ביום כזה, בסדר ? כדי לאפשר לילדים האלה לחזור יותר מוקדם. חי, רוצה לשאול 

  שאלת הבהרה ? בבקשה.

  חי בריגע:

  לשה ?!₪  161,700זה מרחק רציי, כן. את אומרת שסך ההסעה מירוחם לאופקים ש

  טל אוחה:

  כן, כון.

  חי בריגע:

אי שאלתי את מהל אגף החיוך לגבי הדיון שהיה על למה מבטלים את ההסעה 

  הפימית לילדי ירוחם, הוא אומר שמדובר בהרבה מאוד כסף.

  טל אוחה:

  כון.

  חי בריגע:

  ₪.אלף  120ביקשתי ממו לדעת בכמה מדובר והוא כתב לי שזה 

  טל אוחה:

  בשה.

  חי בריגע:

  בשה. אז זה לא מסתדר לי.

  טל אוחה:

  אבל אין החזר, אין החזר.

  חי בריגע:

  על ההסעות הפימיות לילדים שמגיע להם.

  טל אוחה:

  ילדים שמקבלים עלות של כרטיס חודשי, בסדר ? שזה 30ברור, אי אסביר לך למה. יש 

יודעת, זה כמה מאות שקלים. הפער בין העלות של  כאילו רב קו חודשי, אי לא

  ההסעות,
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  חי בריגע:

  לפי שהיה קו פימי היה החזר ?

  טל אוחה:

אי מסבירה לך איך היה החזר. את אותו ההחזר, אותו הדבר. החישוב להסעת תלמיד 

  הם לא ותים. 1999 -ק"מ יותר, גם ב 2שגר רק 

  חי בריגע:

  כן, כון.

  טל אוחה:

תלמיד. מס'  –חזירים עלות של רב קו חודשי, בסדר ? שזה שתי סיעות ביום פר הם מ

כאלה שלומדים במרחקים. עכשיו  30. בכל העיר יש 30התלמידים בהגדרה הזו עומד על 

זה כאילו גדל כי עוד לא היה אופק והצפוית. תחשבי כמה היה, היה פחות לפי זה. זה 

כמה מאות שקלים בחודש. המכפלה של זה,  כון לשה הוכחית. ואז ההחזר היה

הסכום של זה לא מספיק כדי לכסות עלות של הסעה שמופעלת לא על ידי תחבורה 

  ציבורית, ולכן המועצה ממה מתקציבה את ההפרש.

  חי בריגע:

 200או קיי, סבבה. אבל  זה עדיין לא עוה לי איך יכול להיות שסיעה לאופקים מדי 

  ומשהו ימים,

  ה:טל אוח

  כי זה טרזיט יקירה.

  חי בריגע:

  זה טרזיט ?

  טל אוחה:

  זה טרזיט וזה אוטובוס, כן.

  חי בריגע:

  זה לא אוטובוס ?
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  טל אוחה:

  ילדים שוסעים לאופקים, אי מכירה את המספרים. 8לא, לא, מה פתאום. יש 

  משה פרץ:

  אבל גיד שזה אוטובוס והמועצה השיגה את זה במחיר כזה טוב.

  לי אהרון:י

  לא, מה זה קשור ? מה זה השיגה ?

  טל אוחה:

  , -לא, זה שמוה ילדים, זה טרזיט. חי, את יכולה ללכת ל 

  חי בריגע:

  זה לא הגיוי.₪, אלף  120אז אי אומרת לך שהסיעה בתוך ירוחם זה 

  טל אוחה:

  חי, לכי לשוש.

  ילי אהרון:

השאלה. אי רוצה להבין איך יכול להיות,  לא חי, אבל תחדדי, אי מבקשת שתחדדי את

מיוס,  –פלוס ₪, אלף  120עכשיו חי אמרה, שהסעה בתוך ירוחם הייתה אמורה לעלות 

  והסעה לאופקים, גם אם זה מייבוס או אוטובוס,

  טל אוחה:

  זה טרזיט.

  ילי אהרון:

  מיוס ? –פלוס ₪ אלף  40הפער הוא בסך הכל ₪. אלף  160שיה. עולה 

  ל אוחה:ט

  כן, כי זה סוג רכב שוה. עזבי, תכסו למסמכי המכרז ותסתכלו.

  ילי אהרון:

  ביקשו, אגב לא תתם לו.

  (מדברים ביחד)
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  טל אוחה:

  אי רוצה לעבור,

  ילי אהרון:

ומייבוס ₪,  121,000ראה לך הגיוי שהסעה בתוך ירוחם, גם אם באוטובוס, זה 

  לאופקים עולה פחות ?

  אבו:חיים בן 

  לא, פחות. זה לא מייבוס, זה טרזיט, זה פחות.

  משה פרץ:

  חיים, אבל גם סיעה זורמת היא יותר,

  חיים בן אבו:

  זה פחות הרבה.

  משה פרץ:

  כון, זה לא כמו בתחות, תעצור ותעצור.

  ילי אהרון:

  טוב, אי רוצה אבל לשאול שאלה בבקשה טל.

  טל אוחה:

  לגבי השאילתא הזאת ?

  רון:ילי אה

  כן.

  טל אוחה:

  בבקשה.

  ילי אהרון:

  אי רוצה להבין, כל מי שעולה על ההסעות,

  טל אוחה:

  ילד חיוך מיוחד.
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  ילי אהרון:

תתי לי לסיים את השאלה אבל. כל מי שעולה להסעה לאופקים הוא מוגדר, עבר ועדת 

  השמה כילד חיוך מיוחד ?

  טל אוחה:

  כן.

  ילי אהרון:

  או קיי.

  :טל אוחה

הלאה. שאילתא בושא תקציב תרבות קהילה הודית, מאת חברת המועצה חי בריגע 

מדוע כרטיסי קיה עבור משפחות רווחה רכשים מתקציב  –. א 03.07.2019 -ביום ה

המיועד לתרבות קהילה הודית .. בסעיף התקציבי ? התקציב אמור להיות תרבות ספורט 

  ו קריטריוים,על פי אל –לרווחה הקהילתית בירוחם. ב 

  חי בריגע:

  בירוחם ? לא הודית ?

  טל אוחה:

לא, בלי הודית, בירוחם. על פי אלו קריטריוים מחולקים השוברים ? על פי החלטת 

גורמי המקצוע באגף הרווחה. מה סמכותו של חבר המועצה אריה דוקרקר להעביר 

ועצה ככל בחר רשימת משפחות אשר לדעתו זכאיות לקבל סיוע לקראת החג ? חבר המ

ציבור לבקשת המשפחות רשאי להעביר פיות התושבים לטיפול אגף הרווחה, כאשר 

ההחלטות המקצועיות מתקבלות על ידי גורמי הרווחה בלבד. במייל מציין אריה כי 

החלוקה תתבצע על ידי מחלקת הרווחה על פי רשימה מצורפת ומאושרת, מי אישר 

ל ועל פי אלו קריטריו"הל אגף הרווחה על פי המלצות גורמי הרשימה הים ? מ

  המקצוע באגף הרווחה.

  חי בריגע:

  זה לא מה שהשתמע מהמייל, כן ?
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  טל אוחה:

  זו התשובה.

  ילי אהרון:

לא, אבל אי באמת רוצה להבין. הרי הרווחה, מחלקת הרווחה בירוחם מטפלת, אתם 

  ים אחרי החג.בתחילת השה תתם סקירה וגם הייתה לו שאילתא על שובר

  טל אוחה:

  כון.

  ילי אהרון:

תתם סקירה לכמה תושבים מחלקים, ומחלקת הרווחה באמת עושה עבודה הדרת. אז 

שאלת השאלה, מדוע אשים שלכאורה זקוקים, כי את טועת כאן שהם כן זקוקים, כן? 

ן אריה לכאורה זקוקים, לא מגיעים באופן ישיר למחלקת הרווחה, וצריכים להגיע לאדו

דוקרקר כדי לקבל ממו המלצה או אי לא יודעת מה, כמו שאמרת, שיפה למועצה 

  שהם יקבלו שוברים, למה זה עובד ככה ?

  טל אוחה:

צריך לגשת למחלקת הרווחה. כל אדם  –כל אדם שחושב שהוא צריך לקבל תווים 

ית שחושב שהוא צריך לקבל תווים צריך לגשת למחלקת הרווחה, רק היא סובר

להחליט האם תאי החיים שלו מזכים או לא מזכים קבלת שי. חבר המועצה, גם אי 

מעבירה שמות, פוים אלי, אי מעבירה את זה לאהרון. אתם מוזמים להעביר גם אתם, 

הוא בוחן את זה. יכול להיות שהם כבר בתוך הרשימות, יכול להיות שהוא צריך להזמין 

  גמר, אותם לבדיקה ולהוסיף. זה, כאן

  חי בריגע:

  אז למה זה בהזמת עבודה פרדת ?

  טל אוחה:

  כאן גמר תפקידו של חבר המועצה.

  חי בריגע:
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  למה זה בהזמת עבודה פרדת ולא חלק ממערך הרווחה ?

  טל אוחה:

  תרבות קהילה ורווחה בירוחם, זה הסעיף שעליו  –משום שיש תקציב פרד שקרא 

ר רשאי להחליט, או קיי ? מה היצול של התקציבים בו. שאלתם, בסדר ? שאריה דוקרק

הוא למשל מבצע ממו פעולות ספורט, שאלתן על זה בשאילתא פרדת לפי כמה 

שבועות והראיו לכם שזה חלק מהיצול של הסעיף הזה. בכל מקרה, בסדר ? ההחלטה 

ם מהל המקצועית בגין כל המלצה על שמות עוברת אך ורק את מהל אגף הרווחה. א

היא לא תקבל. וגם מי  –אגף הרווחה סובר שהמשפחה הזאת לא צריכה לקבל תו 

  שמחלק לו אותה זה הרווחה.

  ילי אהרון:

 100אז השאלה היא, פשוט חי את שאלת שאלה טובה. איך יכול להיות שמתקציב של 

יות, שפתאום שייתם אותו לתרבות ספורט ואי לא יודעת, וקהילה, איך יכול לה₪ אלף 

  זאת אומרת מהתקציב הזה גם אי יכולה לבקש או רק אריה יכול לבקש ?

  משה פרץ:

  תמליצי, מה ?

  ילי אהרון:

  אי שואלת שאלה משה.

  טל אוחה:

  את יכולה להמליץ לאגף הרווחה על כל שאת חושבת.

  ילי אהרון:

  אי יכולה להוציא מייל כמו שהוציא אריה דוקרקר ?

  טל אוחה:

  עם המלצה ?

  ילי אהרון:

  כן.
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  טל אוחה:

  עם המלצה, אין בעיה שתוציאי המלצה.

  ילי אהרון:

  ומהתקציב הזה זה יצא ?

  טל אוחה:

  אי לא יודעת, תלוי. לפעמים אחו מביאים מתרומות.

  חי בריגע:

  הורדתם לו את ההודית.

  טל אוחה:

שעושה את לפעמים אחו מביאים מתרומות, לפעמים זו יוצא מהקרן הצדקה. מי 

החלוקה של כל המשאבים האלה ביחס ל .. זה מהל אגף הרווחה, לא אף אחד אחר, 

  בסדר ?

  חי בריגע:

  אז בעצם זה לא תקציב של אגף הרווחה.

  ילי אהרון:

  לא.

  טל אוחה:

  זה תקציב שיושב בתוך תקציב המועצה.

  חי בריגע:

  זה תקציב שבמסגרת ההסכם קואליציוי.

  טל אוחה:

  שבין יתר השימושים שלו, ממש לא.

  אריה דוקרקר:

  כל פעם כשאת מביאה את הדבר הזה, הסכם קואליציוי, הסכם קואליציוי.

  חי בריגע:
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  ברור.

  ילי אהרון:

  זו פעם ראשוה שאתה מחלק תווים ?

  חי בריגע:

  ברור, מה ?! אי עכבית.

  טל אוחה:

  הוא לא מחלק תווים.

  ילי אהרון:

ה שאתה מבקש לחלק תווים ?שאלה, זו פעם ראשו  

  אריה דוקרקר:

  אי לא מחלק תווים. מי שמחלק תווים זה אגף הרווחה.

  ילי אהרון:

  זו פעם ראשוה שאתה מבקש לחלק ?

  חי בריגע:

לא, מהמייל זה לא השתמע ככה אריה. בוא, אחו כאילו משחקים אותה תמימים פה, 

  , -בסדר, אחו צריכים להיות אבל אחו לא תמימים. גם אתם לא תמימים, זה 

  ילי אהרון:

  תגיד לי, זו פעם ראשוה שלך שאתה מבקש ?

  אריה דוקרקר:

  מי שמחלק תווים זה אגף הרווחה.

  ילי אהרון:

  זו פעם ראשוה שלך ? אי שואלת אותך.

  אריה דוקרקר:

  אי מעביר את הרשימה לאגף הרווחה. –כשאשים פוים אלי 

  ילי אהרון:
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  אבל, זו פעם ראשוה שלך שאתה מבקש מהמועצה, מהרווחה לתת שוברים ? תעה לי

  אריה דוקרקר:

  לא.

  ילי אהרון:

  לא פעם ראשוה שלך. כמה זמן זה כבר ככה ? שים, שתיים, שלוש ?

  אריה דוקרקר:

  לא,

  משה פרץ:

  אחו לא בחקירה, ו באמת.

  ילי אהרון:

  .מה זה לא בחקירה ? סליחה, זה כספי ציבור

  משה פרץ:

  , -לא, את חוק 

  חי בריגע:

  זו לא חקירה, זה דיון.

  משה פרץ:

  זו חקירה שמע.

  חי בריגע:

  זה דיון לגמרי.

  משה פרץ:

  לא, זו חקירה. די, בואו משיך.

  ילי אהרון:

  למה שלא תעה ? אי לא מביה למה שלא תעה.

  אריה דוקרקר:
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ת שאת רוצה להביא אותי לשם, ואי לא אי עוה לך. כי את מסה להביא אותי למקומו

  אגיע לשם.

  משה פרץ:

  כון, זה לא עים.

  ילי אהרון:

  אז אי אסביר לך.

  אריה דוקרקר:

  לשחקי הכדורגל, חי, את בעצמך הגעת לטוריר  live –אי לא אגיע לשם. את אמרת ב 

  של קהילה הודית והעקת גביע לקהילה ההודית.

  ילי אהרון:

  ? מה זה קשור

  חי בריגע:

  אתה תזכור לי את זה, הזמין אותי בכלל דימואי, מה הקשר ?

  אריה דוקרקר:

  זה לא משה, יש קבוצה כזאת או לא ?

  ילי אהרון:

  מה זה משה ?

  אריה דוקרקר:

  אז גם בכדורגל יש שחקים בקהילה ההודית שמשחקים.

  חי בריגע:

  ו, אז מה אם יש ?

  ילי אהרון:

  מה זה קשור ?

  י בריגע:ח

  מה הקשר ?
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  אריה דוקרקר:

  את כל הזמן מסה לתייג אותו, לא יעזור לך.

  חי בריגע:

  לא, להיפך.

  ילי אהרון:

  לא יעזור לך ילי, לא יעזור לך. קיבלת תשובות מראש המועצה, תתקדמו לסעיף הבא.

  ילי אהרון:

  לא, סליחה. לא, לא.

  אריה דוקרקר:

  לי תשובות.עכשיו .. לכדורגל, וגם שם תקב

  חי בריגע:

  אבל למה אתה לחץ מזה ? אי לא מביה.

  אריה דוקרקר:

  אי לא לחץ מזה. קיבלתם תשובות.

  (מדברים ביחד)

  אריה דוקרקר:

  .. ביום שישי ?

  חי בריגע:

  שלי ?

  ילי אהרון:

  שלי, כן.

  אריה דוקרקר:

  חבר המועצה, אף אחד לא יכול להגיב לך שם.

  ילי אהרון:

  , תגיב, אי מזמיה את כולם להגיב, כן.אז תגיב
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  אריה דוקרקר:

את כל הזמן יכולה להגיד קהילה הודית, קהילה הודית. תמשיכי להגיד עד מחר קהילה 

  הודית, תמשיכי לתייג אותו.

  ילי אהרון:

  מי מתייג אתכם ?

  אריה דוקרקר:

  את מסה לתייג אותו ולא יעזור לך.

  ילי אהרון:

  ולא מצל אותו לטובת הקהילה ההודית. אתה לוקח את הכסף

  אריה דוקרקר:

  , -אי מצל אותו לטובת מה 

  ילי אהרון:

  תגיד לי, הוצאת טיול עכשיו לאחרוה ?

  חי בריגע:

  לטובת מקורבים בקהילה ההודית.

  ילי אהרון:

  הוצאת טיול לאחרוה ?

  אריה דוקרקר:

  יצא טיול, כן.

  ילי אהרון:

  יצא טיול, כון ?

  ה דוקרקר:ארי

  כון.

  חי בריגע:

  וכמה מתוך מי שיצאו זה ירוחמים ?
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  משה פרץ:

  אבל זה לא קשור. אריה, מה אתה .. תעזוב אותך.

  ילי אהרון:

  יצאו ירוחמים שם ?

  אריה דוקרקר:

  תושבי ירוחם יצאו.

  ילי אהרון:

  בלבד ?

  אריה דוקרקר:

  תושבי ירוחם יצאו ?

  ילי אהרון:

  בלבד ??

  אריה דוקרקר:

  כן.

  חי בריגע:

  לא כון, אתה משקר.

  ילי אהרון:

  בלבד ? לא יצאו מדימוה ומבאר שבע ?

  חי בריגע:

  אתה משקר אריה.

  ילי אהרון:

  לא.

  ילי אהרון:

  אז אתה משקר.

  חי בריגע:
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  אתה משקר.

  ילי אהרון:

  אתה משקר.

  אריה דוקרקר:

  ת.לא, אי בודקת את הרשימות. שכחתי, אי בודק את הרשימו

  ילי אהרון:

  לא יצאו מדימוה ומבאר שבע ?

  אריה דוקרקר:

  , -מאיפה אי יודע ?! יש 

  חי בריגע:

  אתה כן מגיש רשימה של מי אמור לקבל כרטיס לחג, אבל אין לך רשימה של מי סע ?

  אריה דוקרקר:

  תקשיבי טוב, כשיוצא טיול,

  חי בריגע:

  לא, באמת. אתה לא עקבי, אי עקבית.

  קרקר:אריה דו

  אז תצאי איתם גם את לטיולים.

  ילי אהרון:

  אתה לא ותן לקהילה ההודית בירוחם זכות להשתתף בטיולים שלך.

  אריה דוקרקר:

  אי ותן לכולם.

  ילי אהרון:

  אתה אומר להם שיש מדימוה ומבאר שבע.

  אריה דוקרקר:

  אי ותן לכולם !
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  ילי אהרון:

  לממן את תושבי דימוה ובאר שבע ?למה אחו בתקציב של ירוחם צריכים 

  אריה דוקרקר:

  אי ותן לכולם.

  ילי אהרון:

  לא היו בהסעה תושבי דימוה ובאר שבע ?

  אריה דוקרקר:

  כשאי סעתי בהסעה ? איתי ?

  ילי אהרון:

  כן, עכשיו, הטיול שיצא, לא היו דימואים ?

  חי בריגע:

  ום ראשון.יצא טיול שלושה ימים לטבריה, בי 25.08.19 -ב

  חיים בן אבו:

  ביום שלישי, רק ירוחמים היו שם, כון ?

  חי בריגע:

  מה אתה עוזר לו ברק ירוחמים היו שם ? אתה היית שם ?

  חיים בן אבו:

  רק ירוחמים, אי ראיתי את האוטובוס, מה ?!

  חי בריגע:

  אתה סעת איתם ?

  חיים בן אבו:

  ?! לא, אי ראיתי אותם. אי הייתי במת"ס, מה

  חי בריגע:

  וראית דרך החלון את כולם ?

  חיים בן אבו:
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  אחד, כן. –כל אחד 

  חי בריגע:

  כן ? כולם ירוחמים ?

  חיים בן אבו:

  כן.

  חי בריגע:

  אתה לא יודע אם עברו דרך באר שבע או דימוה ?!

  חיים בן אבו:

  לא, לא, איך באר שבע ? מבאר שבע וסעים לאילת ?

  חי בריגע:

  דימואים ובאר שבעים.חיים, היו 

  חיים בן אבו:

  איך דימוה ? ו באמת.

  חי בריגע:

  היו דימואים ובאר שבעים, זהו, זו עובדה מוגמרת.

  חיים בן אבו:

  לא יודע, אי ראיתי ירוחמים.

  אריה דוקרקר:

  את ראית דימואים ובאר שבעים באוטובוס שאת אומרת ?

  חי בריגע:

  היו דימואים ובאר שבעים.

  ה דוקרקר:ארי

  לא היו.

  ילי אהרון:

  לא היו ?
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  אריה דוקרקר:

  את מדברת שטויות.

  חי בריגע:

  היו. אתה רוצה לתת גם רשימה כמו אריה ?

  משה פרץ:

  לא, מה פתאום, ו מה אתם ?

  חיים בן אבו:

  מה פתאום, איזה רשימות ?

  אריה דוקרקר:

  אי אתן רשימה, כן.

  חי בריגע:

  ם ?כן ? רשימה של כל הושאי

  אריה דוקרקר:

  כן.

  חי בריגע:

  אוטובוס מלא, תן לי רשימה. השגתי שתי רשימות במליאה אחת, יפה. בואו תקדם.

  ילי אהרון:

  אגב לשאלתך,

  אריה דוקרקר:

  אחר כך את תעלי את זה לפייסבוק, בבקשה ממך.

  ילי אהרון:

  כי אשים מהקהילה שלך פוים אליו,

  אריה דוקרקר:

  עמותות שאי משתמש בכסף, כון ?גם שלחת לרשם ה

  חי בריגע:
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  אי שלחתי.

  אריה דוקרקר:

  איפה התשובה ? למה את לא מעלה את התשובה ?

  חי בריגע:

  אין, לא קיבלתי אותה.

  משה פרץ:

  מה ??

  חי בריגע:

  אתה קיבלת תשובה ?

  משה פרץ:

  וודאי, יש תשובה.

  חי בריגע:

  תראה לי אותה.

  אריה דוקרקר:

  שובה ?את רוצה ת

  חי בריגע:

  אז אי אשמח לראות אותה.

  אריה דוקרקר:

  למי שלחו את התשובה ?

  משה פרץ:

  לגברת חי וילי.

  אריה דוקרקר:

  לא חי, חה,

  ילי אהרון:

  לי שלחת ?
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  אריה דוקרקר:

  חה בריגע.

  חי בריגע:

  לי שלחו ? אז אי לא קיבלתי.

  ילי אהרון:

  אל תשרבב את השם שלי. אי בכלל לא קשורה לרשם העמותות,

  אריה דוקרקר:

  מה שוח לך את מעלה ומפרסמת. 

  חי בריגע:

  לא, אי, לא את.

  אריה דוקרקר:

  לא, לא את.

  ילי אהרון:

  הוא, –ו את רואה ? בגלל שהוא כל כך עקבי 

  חי בריגע:

וואי, אי ממש אשמח לראות את התשובה. אי שבעת לך לא קיבלתי שום דבר. אם 

  אי אשמח. –קיבלת 

  ילי אהרון:

אריה, זו לא פעם ראשוה שלך שאתה מקבל, שאת אומרת שאתה במסגרת הסכם 

  קואליציוי כל שה מקבל כסף.

  אריה דוקרקר:

  זו הפרשות שלך.

  ילי אהרון:

  אז תגיד לי, די יכול להוציא תלושי רווחה ?

  אריה דוקרקר:
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  תשאלי את די, הוא פה.

  ילי אהרון:

  להוציא תלושי רווחה ?די יכול 

  אריה דוקרקר:

  די, תעה לה.

  די לוגסי:

  לא הבתי.

  ילי אהרון:

  למה רק אתה מוציא תלושי רווחה ?

  די לוגסי:

  לא הבתי, מה השאלה ?

  ילי אהרון:

  למה אשי רווחה לא פוים לרווחה ? למה הם צריכים לעבור אליך ?

  (מדברים ביחד)

  ילי אהרון:

  את הרשימה, כן. אי רוצה לראות

  אריה דוקרקר:

  אשים מתביישים. לכי לרווחה.

  ילי אהרון:

  אשים מתביישים ?

  אריה דוקרקר:

  לכי לרווחה.

  ילי אהרון:

  אשים מתביישים ?

  אריה דוקרקר:
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  לכי לרווחה ותראי את הרשימה.

  ילי אהרון:

  אתה יודע, יש אשים שטועים,

  משה פרץ:

  לא, אסור, ו מה ?!

  אבו: חיים בן

  אריה אסור, ו בוא.

  משה פרץ:

  גם אסור, מה אתה ?!

  ילי אהרון:

  אתה הגורם היחיד שהוסמך להוציא מי יקבל תלושים ?

  אריה דוקרקר:

  אתה לא מבין מה היא רוצה ?! היא תעלה את זה אחר כך בפייסבוק.

  חי בריגע:

  טיול אפשר, טיול זה לא קשור לצעת הפרט.

  משה פרץ:

  ה להגיד שאי פיתי, פיתי בערב פסח.חיים, אי רוצ

  ילי אהרון:

  אבל הוא הגיש והוא כל שה מקבל, למה שאלתי אותו איתן ? למה שאלתי אותו ?

  משה פרץ:

  לרב אריה ולאהרון פיתי עם שמות מסודרים, בדקו את העיין,

  חיים בן אבו:

  מעבירים את זה ומחליטים.

  משה פרץ:

  וקיבלו.
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  ילי אהרון:

ת את המייל אדון משה ? שאתה כל כך בטוח בעצמך. אתה יודע מה כתוב אתה ראי

  במייל ?

  משה פרץ:

  של מי ?

  ילי אהרון:

  אין שום ועדה שבחה את זה, אין אף אחד שבחן את זה.

  משה פרץ:

  אי מבקש, בואי, זה הכפשות כבר, זה הכפשות.

  ילי אהרון:

  מה זה הכפשות ? זה שחור על גבי לבן.

  משה פרץ:

.ו באמת  

  ילי אהרון:

  שחור על גבי לבן, מייל שמוציא אדון אריה דוקרקר,

  משה פרץ:

  את יודעת מה התהליך מאחורי זה ? מה היה התהליך אחרי זה ?

  ילי אהרון:

  מייל שמוציא אדון אריה דוקרקר,

  משה פרץ:

  מה היה התהליך מאחורי הדברים ?

  ילי אהרון:

  ₪. 250שימה, מבקש להוציא להם שוברים על סך זו הרשימה, מצרף את הר –הוא אומר 

  משה פרץ:

  מאושרת על ידי הרווחה, גם כתוב. ו מה ?
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  אריה דוקרקר:

  היה רשום את זה או לא ?

  חי בריגע:

  מצורפת ומאושרת. על ידי מי, לא רשום. –לא. כתוב 

  משה פרץ:

  לא, על ידי הרווחה, מה ?

  הרב אריה אברהם:

אשר אותה ? הוא מאשר אותה, הוא כותב אותה, הוא צריך על ידי הרווחה. מה הוא מ

  לאשר אותה, זה ראה לך ? זה אבסורד. זה יד ימין ליד שמאל, מה ההיגיון ?

  (מדברים ביחד)

  ילי אהרון:

זו השאילתא. אם אתה היית כל כך בטוח, אתם יושבים בישיבות ההלה והשם שלך כל 

  כך חשוב לך,

  משה פרץ:

  הלה ? את רוצה להצטרף לה

  (מדברים ביחד)

  ילי אהרון:

  בואי תציגי את זה. –למה אתה לא בא ואומר לה 

  אריה דוקרקר:

  אי לא כמוך בוועדת תכון וביה, יושבת .. כשיש לכם עוד דירה.

  ילי אהרון:

  מה אתה אומר ?!

  אריה דוקרקר:

  כן. כון, לא ידעתי שזה על הדירה שלי, את בעצמך אמרת.

  ילי אהרון:
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ה תראה גם שאי אוציא על זה מכתב כי זאת הייתה טעות שלי. אי על טעויות יודעת את

  , -להודות, או קיי ? אי לא יושב ראש ועדת תכון וביה, יושבת ומאשרת לי הקצאה של 

  אריה דוקרקר:

  .... (לא ברור)

  ילי אהרון:

  כן.

  הרב אריה אברהם:

  אחו גם יודעים להוציא מכתבים.

  :ילי אהרון

  תוציא, תוציא מכתבים.

  משה פרץ:

  אפשר לשאול שאלה שלא קשורה לפרוטוקול ?

  טל אוחה:

  לא, אי רוצה להתקדם.

  משה פרץ:

  בבקשה טל. 

  טל אוחה:

  יאללה.

  משה פרץ:

שמעתי שהיה פה בשבוע שעבר ציג מאוד בכיר שביקש לעשות שלום בין ילי ובין טל 

  בלשכה. אמת ? כן או לא ?

  ילי אהרון:

  אחו לא במריבה בשביל לעשות שלום.

  משה פרץ:

  לא, שאת רוצה להצטרף לההלה.
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  ילי אהרון:

הייתי מעדכת אותך משה, כי כשאי אכס אתה  –אם הייתי רוצה להצטרף לההלה 

  תצא.

  משה פרץ:

  לא אותי, את ראש המועצה. את צריכה להיכס, את יודעת, על פי התקון של הליכוד.

  ילי אהרון:

  אי צריכה להיכס ?

  משה פרץ:

  כן.

  טל אוחה:

  טוב הלאה.

  ילי אהרון:

משה, אתה מוזמן לבוא לליכוד ולהתמודד. וגם גברת טל שהיא טסה לחו"ל, עכשיו 

  אחו דון בזה.

  משה פרץ:

  לדון ? מה היא צריכה אישור שלך ?

  ילי אהרון:

  היא גם מוזמת להגיע ולהתמודד. 

  (מדברים ביחד)

  רון:ילי אה

אי אגיד לך מי זה אדון משה. אדון משה יודע לבוא על מוכן, הוא יודע לבוא לדי על 

  מוכן, הייתה מפלגה מוכה, על מוכן לבוא ולקחת.

  די לוגסי:

  המפלגות לא מעייות אותי ילי.

  משה פרץ:
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  למה ? תגידי.

  ילי אהרון:

  אי מדברת איתך על הסיעה שלך.

  די לוגסי:

  שלי.  לא. זו הסיעה

  ילי אהרון:

  אי מדברת איתך על הסיעה שלך.

  די לוגסי:

  מה זה ?

  חיים בן אבו:

  יעי משה בא למקומות מוכים, הוא בא לליכוד מוכן, הוא בא לסיעה שלך מוכן.

  די לוגסי:

  אי לא מדבר לא על הליכוד ולא על הסיעה, זה לא מעיין אותי.

  חי בריגע:

  לא לעבוד קשה.

  די לוגסי:

  אבל זה לא מעיין אותי.

  (מדברים ביחד)

  טל אוחה:

  הצעה לסדר בושא ביטול סגירת קידום הוער בירוחם. חי בבקשה.

  ד כרמית אהרון אמוה:"עו

  כן, מי מציג את ההצעה ?

  טל אוחה:

  חבר'ה, חי מדברת, קדימה הצעה לסדר. בבקשה חי.

  חי בריגע:
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  ?רגע, איפה זה ? על הקידום וער, כון 

  טל אוחה:

  , -כן, יש לי את הוסח של 

  חי בריגע:

  טוב, ההצעה מדברת בעד עצמה. קראתם אותה, כון ?

  טל אוחה:

  תדברי, תדברי בעל פה חי.

  ד כרמית אהרון אמוה:"עו

  , -את רוצה להציג או שרק 

  חי בריגע:

אמת אי לא, אי רק רוצה להגיד שלמרות שיש לו מס' קטן של תלמידים, ולמרות שב

  רוצה גם להעלות את העיין הזה. חבל שמהל אגף החיוך לא פה.

  טל אוחה:

  הוא לא פה.

  חי בריגע:

  למה ?

  טל אוחה:

  למה הוא צריך להיות פה ?

  חי בריגע:

את אשר שטרן אחו מזמיים כל פעם שאחו צריכים לדבר על משהו שקשור במחלקה 

  שלו, אז למה ?

  שמעון רוזיליו:

ו.הזמי  

  חי בריגע:

  מה זה ?
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  טל אוחה:

  יכול להיות שהוא פה, חייג אליו. הלאה דברי.

  חי בריגע:

  או קיי. מי באמת מקבל את ההחלטה הזאת על סגירת קידום הוער ?

  טל אוחה:

  קידום הוער לא סגר.

  חי בריגע:

  סופית ?

  טל אוחה:

  כן, לא סגר.

  חי בריגע:

  , -לא סגר עכשיו או 

  ה:טל אוח

  , -הוא ייפתח מחר 

  חי בריגע:

אי יודעת, אחרי משאים ומתים  00ילי אהרון:1לא, זה שהוא פתח היום בשעה 

  ארוכים וכו'.

  די לוגסי:

  יש שיוי. יש שיוי בקידום וער.

  חי בריגע:

  אז זה מה שאי רוצה להבין.

  טל אוחה:

  אי אסביר מה השיויים.

  חי בריגע:
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ה שאי רוצה להעלות. כשאי שולחת מייל זה לפי שאי מגיעה רגע. גם זו קוד

  לפייסבוק, אתה מבין את זה שמעון, כון ?

  שמעון רוזיליו:

  כן.

  חי בריגע:

  אבל כשאי שולחת מייל, אפשר לעות עליו ?

  שמעון רוזיליו:

  אי לא קיבלתי אותו.

  חי בריגע:

  אתה קיבלת אותו שמעון.

  שמעון רוזיליו:

  לא.

  בריגע:חי 

  אתה קיבלת שלושה מיילים שהחלטת כראה לא להגיב עליהם.

  שמעון רוזיליו:

  בושא קידום וער ?

  ילי אהרון:

  בוודאי.

  שמעון רוזיליו:

  ממש לא.

  חי בריגע:

  אי ביקשתי דיון. אז לא אתה, אז טל קיבלה, בסדר ? מה ?

  טל אוחה:

  או קיי, אז אי אעה.

  חי בריגע:
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אחת. אם אי שולחת מייל שמדבר על ושא מסוים, אי חושבת שזכותי רגע, זו סוגיה 

כחברת מועצה לפות למועצה שאי חברה בה ולבקש איזושהי תגובה. אין לי דרך אחרת 

לקבל את התגובה, אי לא יושבת אתכם בישיבות ההלה, אי לא בעייים, זה ראה לי 

  ו, או אפילו תעו בלא רוצים לעותמאוד מאוד לגיטימי. ראה לי גם מאוד מכבד שתע

לך. אבל תגובה כלשהי צריכה להיות. אי לא חושבת שזה יכול להועיל ליחסים אם אתם 

מגיבים בלא להגיב. לא בחרתי בעצמי. בחרתי בעצמי, כן, אבל יחד איתי בחרו עוד 

  אשים. תכבדו אותם, בסדר ? אי מייצגת מישהו, אז תכבדו אותם, זה הכל.

  ה:טל אוח

  על רוב המיילים שלך את מקבלת תשובות. בעיין הזה,

  חי בריגע:

לא, יש שלושה מיילים, שוב, זה גם לא צריך להיות תון לשיקול דעת. מייל אחד על 

  כן לפתוח גן, משהו כזה. –תלות הורים שהתקבלה, שאיימו לא לפתוח גן 

  טל אוחה:

  זה הדברים שטופלו במסגרת המועצה.

  חי בריגע:

אין בעיה, תגיבו. אי לא מיידעת את כל הציבור שפיתי אליכם ואתם לא עוים. אי 

  מעלה. פתה אלי אמא, מעבירה אליכם את תגובתכם, איך אי יכולה לעזור לה ?

  טל אוחה:

  אז היא פתה אליו לפיך והגבו לה,

  חי בריגע:

  אין בעיה, אז תאמרי את זה, מה הבעיה להגיד ?

  טל אוחה:

א, אבל חי, אחו לא יושבים כל היום מול המחשב ועוים למיילים. את יודעת מה ל

  הטרפת שהייתה פה בשבועיים האחרוים ?

  שמעון רוזיליו:
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  עשרות מיילים.

  חי בריגע:

  אי מתארת לעצמי מה הטרפת.

  טל אוחה:

  אז בואי, אחו עוים לך למיילים,

  חי בריגע:

  , - לא טל, כשאי 

  טל אוחה:

את מדברת על שלושה מיילים שהגיעו בשבוע האחרון ושמעון לא עה עליהם, אי 

  מיחה,

  חי בריגע:

  , -לא, זה לא הגיע בשבוע האחרון. אי מדברת על שלושה מיילים שעוסקים ב 

  שמעון רוזיליו:

  אי לא קיבלתי אותם.

  טל אוחה:

  באותו הזמן ? הם שלחו באותו הזמן ?

  שמעון רוזיליו:

  ילדה ולא זה.לא 

  חי בריגע:

  שמעון, בוא בדוק, עשה מעין יסיון וראה אם אתה מקבל או לא.

  טל אוחה:

  סבבה, או קיי.

  חי בריגע:

  אבל תגיד את האמת, אל תשקר לי. זה הקטע.

  שמעון רוזיליו:
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  אי אומר רק אמת.

  טל אוחה:

  מה הסעיף השי ?

  חי בריגע:

  לרוב.

  שמעון רוזיליו:

  תמיד. לא לרוב,

  חי בריגע:

קידום הוער לא ייסגר, למה  –שום סעיף. בואי דבר על קידום הוער. כשאת אומרת 

  את מתכוות ?

  טל אוחה:

אי אסביר למה אי מתכוות. אז ככה, אז אחו התחלו ממש לאחר הבחרי בתהליך 

ו כמעט של לבחון אופציות חלופיות למסגרת של קידום וער, זה ובע מהעובדה שאח

ולא ושרים ילדים בשים האחרוות. בדקו את זה לאורך תקופה וראיו שיש מספר 

הולך ומצטמצם. פיו לשאטי במדבר, שהם השותפים הגדולים שלו, ומהווים בדרך 

מכמות התלמידים במסגרת, וביקשו מהם להשתתף בעלויות שהמסגרת  50%כלל מעל 

, קצת יותר כי אחו ותים מעבר 40% -יו כהזאת מביאה איתה. אחו משיטים על

  בשה.₪ אלף  250 -למה שמשרד החיוך דורש בהפעלה של המסגרת הזאת, זה מגיע ל

 10 -ביקשו משאטי במדבר להשתתף בעלויות האלה, שאם אחו מחלקים את זה ל

  ילדים, שזה היה הכמות שהייתה אמורה להיות, חמישה שלו וחמישה שלהם.

  גע:חי ברי

  שאטי במדבר התכווו לשלוח שיים.

  טל אוחה:

  לא, אז זה לא כון כי הם תמיד אחרי החגים מוסיפים עוד.

  חי בריגע:
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  כון, במהלך השה יש זה. או קיי, ו ?

  טל אוחה:

זה מה שאמרתי. הם צופים שיהיו להם חמישה ילדים. יש שם גם עוד ילד מרמת גב 

אלף  25שרו לו להגיע. אחו מדברים על השתתפות של שגם הגיע היום למרות שלא אי

.₪  

  חי בריגע:

  רמת גב לא מוכה לשלם ?

  טל אוחה:

זה העלות לתלמיד. אחו כבר שים שמממו את הדבר ₪ אלף  25לא. אז אי חוזרת, 

הזה, אמרו סליחה, עם כל הכבוד לשכות שלו, לא יקרה יותר. או שאתן ושאות בטל 

לא כסים ללמוד פה, כי אחו צמצם את אחוזי המשרה בהתאם לכמות או שאתם 

התלמידים שיש לו. אחו רוצים לעשות בית ספר שהוא טכולוגי, בית ספא שמאפשר 

לעשות גם בגרויות וגם הכשרה מקצועית, אבל ברמה מאוד מאוד גבוהה. אי לא יודעת 

העיתוות הכלכלית שמדברת על כמה מכם קוראים את העיתוות בחודשים האחרוים, 

חוסר באלפי הדסאים בתוך שוק התעסוקה עקב היציאה של העולים מברית המועצות. 

לדבר הזה כסים כל מיי שחקים. אחו פיו לרשת דרכא ולמשרד החיוך, ואמרו 

להם בואו עשה תיכון ברמה מאוד מאוד גבוהה, שדרכא יפעילו אותו במימון של משרד 

כסמי מוסד. ואת מביה מה זה המשמעות של סמי מוסד, אי לא צריכה למממן  החיוך

 –כלום מעבר למה שאי חפצה בו, לא מושטת עלי שום עלות אחרת. התשובה הייתה 

חברים, צא למהלך משותף כדי לראות, ברור שהוא יהיה תיכון אזורי, הוא לא יהיה 

י הוספתי עליו שגם ילדי חיו. אוך מיוחד,תיכון רק של  

  חי בריגע:

  הוא יהיה בירוחם ?

  טל אוחה:
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כן. אי הוספתי ואמרתי שגם ילדי חיוך מיוחד שמצאים בסמל המוסד של דרכא, ויש 

בחטיבה העליוה, שגם  14בחטיבת הבייים, ועוד  26כאלה בתוך בית ספר דרכא,  40לו 

לוגי ולקבל הכשרה עם ההשתייכות המוסדית שלהם יוכלו ללמוד באותו תיכון טכו

  שתיתן להם כלים הרבה יותר משמעותיים גם בשירות הצבאי וגם לאחר מכן.

  חי בריגע:

  אבל קידום וער זה לא חיוך מיוחד.

  טל אוחה:

שיה, אז רגע חכי. אמרתי בוסף לילדים של קידום וער, זאת אומרת ילדים ושרים. גם 

  של דרכא כסמל מוסד, יוכלו ללמוד ילדי חיוך מיוחד שמשתייכים מוסדית למוסד 

הכשרות מקצועיות במוסד הזה. זה איזשהו יצור כלאיים שאחו מסים להבות, אחו 

עובדים עליו כרגע על פי מודל גרמי שאחו איתרו עם תורם ספציפי לדבר הזה. אי 

. מקווה שבחודשים הקרובים אחו צליח לגבש את המודל ואת המשאבים הדרשים לו

אם זה לא יקרה במהלך שת הלימודים הקרובה, זה יקרה במהלך שת הלימודים 

הבאה. עד אז הקידום וער פועל במסגרת שיש לו כרגע חמישה תלמידים שלו, שזה 

  אומר,

  חי בריגע:

  שישה.

  טל אוחה:

ט', השה היא  -לא, יש ילדה אחת שחוזרת לדרכא, וזו ילדה שהיא במעבר בין ח' ל

יות בכיתה ט', היא לא תוכל ללמוד בקידום, זאת הוראה שלי, היא תחזור אמורה לה

לדרכא. ולכן יש חמישה ילדים, והחמישה ילדים האלה, העלות שלהם אגב היא עדיין 

כמעט אותה עלות. אחו צמצמו את אחוזי המשרה, חצי משרה של רכזת מהל 

עדיין לא התחילו לפעול כי פדגוגית, וחצי משרה של מדרכה, ושעות הוראה שלצערי הם 

יש שביתה של המורים שמועסקים על ידי החברה למתסים באופן ישיר. לסיכום העיין 

  הקידום וער ימשיך לפעול במתכותו עד שתהיה חלופה אחרת, וגם אז,
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  חי בריגע:

  אבל זה בדיוק מה שאי רוצה לשאול.

  טל אוחה:

ול בתוכה את מסגרת קידום וער במובן שיה. וגם אז מסגרת החיוך הטכולוגית תכל

שהילדים יוכלו לגשת לבגרויות במסגרת תוכית הילה, שזו תוכית שמשרד החיוך 

  מממן אותה.

  חי בריגע:

  אבל זה הם עושים את זה גם היום.

  טל אוחה:

  איך ?

  חי בריגע:

  אחת הבעיות,

  טל אוחה:

  כון, אחו יודעים.

  חי בריגע:

  בל יש ילדים שבית ספר לא מתאים להם.האמת לא בעיות, א

  טל אוחה:

  כון, אי מסכימה איתך.

  חי בריגע:

  אי לא רואה עם זה בעיה, זה בסדר, מאוד לגיטימי.

  טל אוחה:

  תלוי אצל מי, אבל זו כבר עובדה.

  חי בריגע:



  מועצה מקומית ירוחם
  10מן המין מס'  פרוטוקול ישיבת מליאה

  טה'תשע" באלול א' , 2019, ספטמבר, 01מיום א'  
 

 
 
 

 87

בסדר, כל אחד והסיפור שלו. אבל קידום וער יכול לתת מעה דווקא בגלל שהוא לא 

ת בית ספרית. לבוא ולסות להחליף אותו במסגרת שהיא בית ספרית לכל דבר, מסגר

  בלי המעטפת ובלי תשומת הלב,

  טל אוחה:

  אבל לא אמרתי שזה בלי, לא אמרתי שזה בלי. אמרתי שזה וסף על.

  חי בריגע:

את בעצם אומרת אי רוצה לעשות להם כאילו שהכשרה המקצועית היא הבעיה, זו לא 

בכלל צריך אי חושבת לדון, צריך בכלל לדון ולחשוב האם ירוחם צריכה  הבעיה. גם

  מסלול הכשרה מקצועית בתוכה, בסדר ?

  טל אוחה:

  טכולוגית, כן.

  חי בריגע:

  ו טכולוגית.

  טל אוחה:

  טכולוגית, כן, להיות הדסאי זה להיות טכולוג, סליחה חי.

  חי בריגע:

  בסדר.

  טל אוחה:

  זה להיות טכולוג לכל דבר עיין.להיות הדסאי 

  חי בריגע:

  בסדר, בסדר. להיות מהדס עדיף.

  ד כרמית אהרון אמוה:"עו

  אגב, הדסאים הם שווי ערך בגופים ציבוריים לתואר ראשון.

  חי בריגע:

  ואי שוב אומרת שקידום וער זה לא הסיפור שלו, זה לא העיין.
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  טל אוחה:

  למה ?

  חי בריגע:

  הסיפור שלו. אי לא אומרת את זה בקטע רע בכלל, אי חושבת שזה מצוין. כי זה לא

  טל אוחה:

סליחה, אי יכולה להגיד לך ששי תלמידים ששתיו מכירות שהכשרה מקצועית חי 

יכלה לקחת אותם לק' פתיחה הרבה יותר טובה ממה שהם מצאים היום. אי חלוקה 

  עם האשים עצמם.איתך. דווקא מתוך היכרות עם הפרטים, 

  חי בריגע:

  אז בסדר, זה לא אומר שאפשר לוותר על קידום וער. יהיו כאלה,

  טל אוחה:

אי לא אמרתי שמוותרים. אמרתי שאחו ותים להם את שתי האפשרויות כדי לאפשר 

  להם גם וגם.

  חי בריגע:

יות בתוך אבל מבחית קידום, מבחית הפיקוח של הקידום, קידום וער לא יכול לה

  מבה של בית ספר, הוא צריך להיות במבה פרד. כון או לא כון ?

  טל אוחה:

  לא, לא.

  חי בריגע:

  אה לא ? או קיי.

  טל אוחה:

מה שאחו עושים, יחידת הילה, תוכית הילה שמאפשרת ללמוד בגרויות, בסדר ? 

  תוכית הילה,

  חי בריגע:

  כון, זה מה שהקידום עושה היום.
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  וחה:טל א

אי אממן  –לא, תפרידי. בסדר, חלק מהקידום וער זו יחידה עירוית שהמשרד אומר 

  ותעסקו בוער ושר. 40% -, תממו אתם ב60% - לכם מדריך ב

  חי בריגע:

  כון.

  טל אוחה:

עזבי רגע את הוער שכבר שר, תאתרו עוד בי וער ששרו. זה מודל רחב לחלוטין 

  קורה. שבמציאות שלו הוא לא

  חי בריגע:

  מה זה הוא לא קורה ? את רוצה להגיד שאין,

  טל אוחה:

  .. לאתר ילדים שמצאים בשירה, היא לא מאתרת אותם.

  חי בריגע:

  לא, רגע. עזבי, אי לא רוצה לדבר פרסולית, זה לא מעיין אותי הפרסולית.

  טל אוחה:

  היא מטפלת באלה שכבר שרו, באלה שכבר,

  חי בריגע:

אי שואלת אותך שאלה אחרת. האם, הרי אחו יודעים שיש בעיה של שירה סמויה, 

  היא ידועה לו טל, אחו לא יכולות להתכחש לה ולא יכולות זה, כון ?

  טל אוחה:

אחו מטפלים בה, לא אמרתי שאחו לא יודעות, אמרתי שאחו מטפלים בדרכים 

  אחרות.

  חי בריגע:

ים שאם הייו משחררים אותם ושולחים אותם לקידום, הקידום זאת אומרת שיש ילד

  הייתה לו יותר הצדקה מבחיה מספרית.
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  טל אוחה:

לא, אי לא רוצה לשחרר אותם. אי לא רוצה לשחרר אותם. אי עכשיו הולכת להקים 

בתוך דרכא חממה שתאתר את כל הילדים שפוטציאל השירה שלהם הוא גדול, ותעבוד 

  , -עם 

  בריגע: חי

  מה זה פוטציאל שירה ? הם שרו.

  טל אוחה:

  , -לא, הם 

  חי בריגע:

  הם שרו מזמן.

  טל אוחה:

  , -לא, הם שרו מזמן לגמרי ב 

  חי בריגע:

  הם כאילו רק רשומים.

  טל אוחה:

  לא, הדלת עדיין פתוחה,

  שמעון רוזיליו:

  אין כאלה, אין.

  חי בריגע:

  יד אין כאלה.בוודאי שיש שמעון. לא, אל תג

  טל אוחה:

  בדקו. את יכולה לתת לי שם אחר כך.

  חי בריגע:

  מה זה בדקו ? שמעון, יש כאלה בוודאות מוחלטת.

  שמעון רוזיליו:
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  בדקו. ישבו עם דביר, מהל בית ספר,

  טל אוחה:

  חי בדקו.

  שמעון רוזיליו:

  הוא הגדיר שבטווח של שלוש שים לאורך כל שה,

  טל אוחה:

  כאלה ששרו והם לא בקידום. יש

  חי בריגע:

  אם אתה סומך על מה שמהל בית הספר אמר לך אז פה מתחילה הבעיה.

  שמעון רוזיליו:

  בוודאי, על מי אי אסמוך ?

  חי בריגע:

  אתה צודק, האמת אין לך ברירה.

  שמעון רוזיליו:

  ברור. רק מהל בית ספר יודע.

  טל אוחה:

  ית והם לא בקידום, בסדר ? שרו, אבל לא בקידום. הם לאחי, יש כאלה ששרו פורמל

  רוצים להיות בקידום. זה משהו אחר. אין ילדים,

  חי בריגע:

  לא, אי מדברת על ילדים שרשומים בדרכא ולא מגיעים לבית הספר.

  טל אוחה:

  בדק הדבר הזה, ולא רק שבדק,

  חי בריגע:

  את יודעת, אי אפשר באמת להוכיח.

  ן:ילי אהרו
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  היא מדברת בדיוק על מה שאת מדברת.

  חי בריגע:

  לא.

  ילי אהרון:

  כן.

  טל אוחה:

  לא, היא מדברת על שירה סמויה, שלא שרו בפועל,

  חי בריגע:

  הם רשומים.

  טל אוחה:

  שהם עדיין רשומים.

  ילי אהרון:

  הם רשומים ולא מגיעים.

  חי בריגע:

  לא, היא אומרת משהו אחר.

  טל אוחה:

  א אותו דבר.זה ל

  חי בריגע:

  היא אומרת יש רסמי שיצאו ולא מגיעים לקידום.

  טל אוחה:

  יש כאלה ששרו, הם שרו, הם לא בבית הספר והם לא מוכים לבוא לקידום.

  חי בריגע:

ואי אומרת, אי מאמיה לך שיש רסמי שיצאו, סבבה, אי לא חלילה אומרת שלא. אבל 

מים ולא מגיעים, ובגלל זה אחו על אפס קודה משהו אי גם טועת שיש כאלה שרשו

  אחוז שירה.



  מועצה מקומית ירוחם
  10מן המין מס'  פרוטוקול ישיבת מליאה

  טה'תשע" באלול א' , 2019, ספטמבר, 01מיום א'  
 

 
 
 

 93

  איתן דלח:

  . 2או  1יש מס' מאוד מאוד מצומצם שהוא בבקרה. דמה לי 

  טל אוחה:

אחו הבאו את דביר לישיבת ההלה ועברו איתו על תוים, עם כל אחד מהדמויות. 

ויקת מה קורה איתם. אי לא בעד אגב, השמות הועלו שם בחדר, הוא תן לו תשובה מד

  השרה, אי גד השרה, אי לחמת בהשרה. אחו הולכים להוסיף תקציבים,

  חי בריגע:

  לא צריך להיבהל מזה, צריך לתת פשוט את מה שהילד באמת זקוק לו, זה הכל.

  טל אוחה:

פשר לא, ממש לא, אי לא מאמיה בזה. לא מאמיה שמסגרת שמגיעים אליה בתשע וא

לעשן בתוך המסגרת, היא המסגרת האולטימטיבית לילד. לא, אי אומרת ילד צריך 

  לעשות איתו את הכל כדי שיישאר בתוך המסגרת שלו.

  די לוגסי:

  מקצוע.

  טל אוחה:

י"א לא הצלחו איתו ? סבבה, מרימה ידיים. אבל עד  -י"א חי, ב -לא הצלחו איתו ב

ויותר מזה כדי שהוא יצליח. לא מוכה, זאת שרוצה י"א אי אעשה כל מה שאי יכולה 

ט', לא יקרה. לא יקרה, אין דבר כזה, אין חיה כזאת, היא צריכה  -עכשיו לשור בין ח' ל

  להיות בתוך בית ספר.

  ילי אהרון:

  ט'. -היא לא יכולה לשור בין ח' ל

  חי בריגע:

  , -אבל את יכולה לאבד אותה. את יכולה לאבד אותה, את כאילו 

  טל אוחה:
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חי, אחו עשה מה שצריך כדי להצליח בדבר הזה. ואם לא צליח אז כראה היא 

תעבור לקידום. אבל בואו עשה את כל מה שצריך כדי שהדבר הזה לא יקרה. זו חובתו 

  לפי הכל.

  חי בריגע:

  תבטלי את חטיבת הבייים, בואי תהיי ועזת.

  ילי אהרון:

  ת זה קצת,לא, אבל חי, את יודע

  טל אוחה:

  את יודעת איזה דברים מדהימים קורים בחטיבת הבייים חי ?

  חי בריגע:

  מה זה ? מה ?

  טל אוחה:

  אי מזמיה אותך, דברים מדהימים קורים בחטיבת הבייים.

  חי בריגע:

  לא, אי בכלל לא מדברת על דרכא כדרכא, אי אומרת לך חד משמעית.

  טל אוחה:

  א הבתי למה לבטל את חטיבת הבייים.אז על מה ? ל

  חי בריגע:

אי לא מדברת איתך על דרכא כדרכא. את אוהבת לקרוא, כון ? תעמיקי ותראי. 

חטיבות בייים כמו שהן היום, הן מייצרות בעיות יותר מאשר מייצרות פתרוות להרבה 

  מת הקשב מחורפים, ועוד ר תמאוד ילדים. ילדים בגיל הזה הם ילדים שהורמולי

שלהם כל כך מוכה. ילדים בגיל הזה צריכים הרבה פיזי, הרבה תועה. והיום אחו 

גומרים עליהם, גומרים עליהם בדרישות הלימודיות שאחו מצפים מילדים. ואי 

אומרת לך לא כיף להם. לא כיף להם, אין להם שום חוויה, הם מגיעים בסוף. את יודעת 

  רצת,מה ? ירוחם רוצה להיות פו
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  שמעון רוזיליו:

  את מדברת על בעיה לאומית או שאת מדברת על ירוחם ?

  חי בריגע:

אבל אי רוצה לדבר על ירוחם. אי מדברת על בעיה לאומית, אי לא אמרתי לך שאתה 

  אשם במשהו.

  שמעון רוזיליו:

  צריך לפתור את זה, מה ?! זו בעיה לאומית.

  חי בריגע:

  ועזים ואחו יודעים לעשות דברים מאוד ועזים, אין בעיה. ואם אחו כל כך

  שמעון רוזיליו:

אי גם לא כל כך מסכים, כן ? כמהל חטיבת בייים לשעבר, וגם תיכון, אי לא כל כך 

  מסכים איתך.

  חי בריגע:

  או קיי.

  שמעון רוזיליו:

יים הוא שלב מאוד מאוד משמעותי לפי חושב ששלב הדרך שעושים בחטיבת הביי א

התיכון. אם בתיכון יש מרדף אחרי ההישגים, חטיבת הבייים יכולה לאפשר המון המון 

עבודה גם על ההיבטים הערכיים, בעיקר על ההיבטים הערכיים, וגם על ההיבטים של 

  הישגים לימודיים. אי לא רואה עם זה שום בעיה.

  חי בריגע:

  , -חטיבת בייים היא 

  (מדברים ביחד)

  חי בריגע:

לא יודעת על מה אתה מדבר בדיוק, יכול להיות שאתה מסתכל על בית הספר שלך.  אי

ואי מדברת איתך באמת, בחטיבת בייים יעידו על כך אלפי מחקרים, היא בעייתית כמו 
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שהיא מתהלת. אחו לא באמת ותים, אתה מדבר איתי על ערכים, אי מדברת איתך 

  אחו מעבירים להם את הערכים. על חוסר פיות שלהם בכלל לקלוט באיך

  טל אוחה:

  חי, אי בעד כל יוזמה,

  (מדברים ביחד)

  די לוגסי:

את יודעת שגם בדרכא לא כולם עושים בגרות, חלק עושים גמר. לא כולם עושים בגרות, 

  שות לימוד. 12חלק עושים גם תעודת גמר, 

  חי בריגע:

  שתי כיתות בחטיבה, זה ורא ואיום, את יודעת מה זה עושה ? יש לך

  טל אוחה:

  בסדר, לא משה. את צודקת,

  משה פרץ:

  , -באמת, אבל זה כבר דיון פדגוגי עק, זה לא 

  טל אוחה:

לא, אי מסכימה עם חי שיש, חטיבות הבייים יש עליהן דיוים מחקריים ארוכי שים, 

  בסוף אי מרגישה  כן לחבר אותן ליסודי, כן לחבר אותן לתיכון, כן להפריד, לא משה.

, דווקא היה לי סיור שם, וגם ברמת, בהסתכלות על התוים, מבחי עמית, הם היו  -ש 

מגיעים בכיתה ו' עם תוים מאוד מאוד מוכים. אתה רואה את הקפיצה שהם עושים, 

ודווקא החלוקה שעשיו בין חשון לבין תופה, שגרמה לילד לרצות להשתייך לקטגוריה 

וימת אחרת, היא גרמה למוטיבציה והאה אצלו, וגם באחריות ההורית. חברתית מס

  קורים שם דברים הרבה יותר טובים.

  חי בריגע:

  לא, אחו הסללו אותם מכיתה ז', חשון ותופה זה הסללה לגמרי.

  טל אוחה:
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  כן, אבל חי, יש בזה יתרוות.

  ילי אהרון:

  ועצה אמירה,לא, שיה, אבל סליחה חי, אמרה פה ראש המ

  טל אוחה:

  , -כן, גם אי רוצה 

  ילי אהרון:

שיה טל. אמרת פה אמירה שאי מקווה מאוד שתעמדי מאחוריה, כי לפחות בשבועיים 

זה לא פתר. היו  –האחרוים, שוב, אם דיברת על הפייסבוק, עד שזה לא הגיע לפייסבוק 

  פה שתי תלמידות,

  שמעון רוזיליו:

  ממש לא, ממש לא.

  י אהרון:יל

  תן לי לדבר.

  שמעון רוזיליו:

  אבל תפסיקי ל.. בפייסבוק שלך, את לא פותרת החלומות. את לא הבת את זה עדיין ?

  ילי אהרון:

  תן לי לדבר.

  שמעון רוזיליו:

את לא פותרת החלומות, ממש לא. היה דיון, ואי הייתי גם שותף לדיון הזה לאורך כל 

  התקופה, ביחד עם החבר'ה,

  אהרון:ילי 

  אי אסיים,

  חי בריגע:

  רגע, אל תדברו פה על מקרים ספציפיים, זו מליאה שאשים רואים אותה אז תהיו רגע.

  שמעון רוזיליו:
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  לא, היא זוקפת לעצמה כל מיי מקרים שהיא באמת הצליחה עם הפייסבוק.

  משה פרץ:

  חבר'ה, יש עוד הרבה ושאים, ו יאללה קדימה.

  ילי אהרון:

  , לא פיתי אליך. -לא שמעת מה אי לא, אתה 

  שמעון רוזיליו:

את יכולה להמשיך. זה הכלי ואת יכולה להמשיך איתו, וזה בסדר, תהי מזה כי כראה 

שזה מה שיש לך לעשות. והה אי בא ואי אומר לך, שום דבר לא פתר באמצעות 

  הפייסבוק שלך. 

  ילי אהרון:

  הוא לא שלי.

  שמעון רוזיליו:

  ה לפי שאת פתרת את הדברים, אחו יודעים לפתור אותם.כי הרב

  ילי אהרון:

  אי לא פתרתי כלום.

  שמעון רוזיליו:

  כי באמת אחו יודעים לפתור בעיות ילי, מה לעשות ?! זו האמת.

  ילי אהרון:

  , -מצוין, אי שמחה. אי באתי 

  טל אוחה:

  טוב הלאה, אי רוצה לעבור הלאה.

  ילי אהרון:

  רוצה להגיד, את אמרת שאת לא תוותרי על אף ילד וילדה, אי

  טל אוחה:

  כון.
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  ילי אהרון:

ושאת תלחמי עד הסוף כדי שהילדים האלה יישארו בתוך המסגרת לפחות במוסד 

  החילוי היחידי שיש פה.

  טל אוחה:

  כון.

  ילי אהרון:

מסוימת שהם אז אי מצפה ובאמת מקווה שלא יקרו מקרים כאלה שילדים שמסיבה 

  לא מתאימים אולי חברתית או משהו כזה, אבל לא בגלל הישגים.

  טל אוחה:

  זאת לא הסיבה.

  שמעון רוזיליו:

  לא, ממש לא.

  טל אוחה:

  זאת לא הסיבה, אי יודעת לאן את מכוות, זאת לא הסיבה.

  שמעון רוזיליו:

  כן, גם אי יודע.

  טל אוחה:

מטעם צעת הפרט. במקרה הזה עשו כל  כולו מביים, אחו לא פתח את זה

  היסיוות, כל הפעולות,

  ילי אהרון:

  אבל עובדה שהם חזרו בסוף.

  טל אוחה:

  הם לא חזרו, הם פשוט, אי אגיד לך גם מה הייתה הסיבה. אי לא רוצה כי זה המקרה,

  משה פרץ:

  לא צריך, לא צריך.
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  טל אוחה:

  , לא משה. -יתה הסיבה. מדובר ב אי אגיד לך אחר כך בארבע עייים מה הי

  משה פרץ:

  יאללה מספיק, גמרו.

  טל אוחה:

  , -הלאה. חברים אי רוצה ל 

  חי בריגע:

  אז בשה זו קידום הוער לא סגר ?

  טל אוחה:

  אם תיפתח מסגרת טכולוגית, התיכון .. ביתיים הכל ...

  ילי אהרון:

  הצבעה.אז שיה, אז כן אחו רוצים להביא את זה ל

  חי בריגע:

  רגע, אם ייפתח, רגע, מה זו האי וודאות הזאת ? זה מה שאי מסה להבין.

  טל אוחה:

  אין שום אי וודאות. אי חוזרת עוד הפעם. במידה,

  חי בריגע:

  באיזה מקום זה אמור להיות ?

  טל אוחה:

  באותו המקום.

  חי בריגע:

  שם יהיה בית ספר טכולוגי ?

  טל אוחה:

  .כן, כן

  די לוגסי:
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  יש שם הרבה חדרים.

  חי בריגע:

  עם מעבדות טכולוגיות ?

  די לוגסי:

  כן, יש שם הרבה חדרים, הייתי בפים.

  ילי אהרון:

  זה יבוא על חשבון הקידום.

  טל אוחה:

  , -את מכירה מוסד חיוכי 

  די לוגסי:

  רי לי.הקידום יהיה בתוכו, זה האי וח. מה התלמידים בקידום עושים ? תסבי

  טל אוחה:

  חברים, אי ממשיכה. הזמה לישיבה,

  די לוגסי:

  הייתי שם, ביקרתי שם שה שעברה פעמיים.

  טל אוחה:

חבר'ה, אי רוצה לדבר על הרכב ועדת שמות לרחובות ומקומות ציבוריים בהתאם 

  לקבוע בסעיף,

  שמעון רוזיליו:

  רגע, כרמית מבהירה.

  ד כרמית אהרון אמוה:"עו

  ילו רוצות להביא הצעה ? סיפקה אתכן התשובה ? כאילו שעבור הלאה.אתן כא

  חי בריגע:

אם אתם אומרים שביטלתם את ההחלטה לסגור את קידום הוער בירוחם אז אין מה 

  להצביע.
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  טל אוחה:

/ב לפקודת המועצות המקומיות רצ"ב הרכב 24 -ו 1/א24או קיי. בהתאם לקבוע בסעיף 

  אתם רוצים שאי אקריא אותו ? הרכב הוועדה,הוועדה, יש לכם אותו. 

  חי בריגע:

  איפה זה ?

  טל אוחה:

בסוף בחוברת, ועדת שמות. חברי המועצה, הגב' טל אוחה, הרב אריה אברהם, מר משה 

 –פרץ, מר אריה דוקרקר, הגב' ילי אהרון. לכל אחד מכם יש ממלא מקום. ציגי ציבור 

מר רוזיליו  –ה, הגב' מירי סויסה. אשי מקצוע מר חליווה דביר, הגב' בן זקן איל

שמעון, הגב' אולגה גולדשמידט, הגב' אהרון אמוה כרמית, היועצת המשפטית. אחו 

  צריכים לעשות הצבעה על זה ?

  ד כרמית אהרון אמוה:"עו

  כן, לאשר את זה.

  טל אוחה:

  מי בעד ?

  חי בריגע:

  בעד.

  טל אוחה:

וברת לאישור הטיסה שלי, אי יכולה להקריא את זה ? מותר . אי עפה אחדילי וחי, 

  לי?

  ד כרמית אהרון אמוה:"עו

  כן, בוודאי. יהיו שאלות ואת הגורם לעות.

  טל אוחה:

לצורך השתתפות בכסים של  16.09.2019 -עד ה 03.09.2019 -טוב. בין התאריכים ה

, רצ"ב 4-2017משרד הפים הקהילה היהודית במיאמי, קק"ל ארה"ב, על פי חוזר מכ"ל 
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לשלושה כסים גדולים  – 1אישור מכ"ל המועצה. אי בעצם טסה לארבעה דברים, 

בתחום של קביס רפואי. אי הולכת להיות ואמת בכסים ראשיים שיהיו גם ביו יורק 

תורמים, חלקם תורמים של חברות  18 -וגם במיאמי בושא. אי הולכת לפגוש כ

   -רות גדולות. אי הולכת לדבר בשי כסים גדולים. אחד בפי הפרטיות, חלקם מק

UJE  .יו יורקבUJE   י הולכתהיגות הצעירה שלהם. אזה ה.. המאוחדת עם כל המ

לפגוש את שגריר, את הקוסול די דיין, ולעשות איזשהו משהו קטן עם החבר'ה שם 

, זה קורה בוושיגטון. אי בשגרירות. אי הולכת לאום בפל של קק"ל ארצות הברית

אהיה בפילדלפיה במפגש גם עם משקיעים מתחום הקביס וגם עם תורמים. ובקהילה 

היהודית במיאמי, שזאת הקהילה היהודית השותפה שלו. לו"ז מאוד מאוד עמוס, עדיין 

לא סגר עד הסוף, אבל באמת אי מקווה ומייחלת להצליח בו. אי ממריאה ביום שלישי 

שם, זה כבר כאילו מחליף יום. וחוזרת לפה ביום ראשון, שהוא בעצם כבר לפות  ווחתת

, אבל אי וחתת לפות בוקר כי יש לו טקס באותו יום של 16.09.2019 –בוקר אז זה ה 

, ובעזרת 96מיליון דולר של מורט מדל שהוא בן  7חוכת המרכז של ... , זה מתרומה של 

אי ממש מגיעה במהירות, ישר לטקס הזה. זאת מטרת השם יגיע לחוך איתו. אז 

  הטיסה שלי.

  חי בריגע:

  טל, יש לי שאלה.

  טל אוחה:

  בשמחה רבה.

  חי בריגע:

  זו הוצאה שאי מביה שכולה על המועצה בעצם.

  טל אוחה:

  לא. יש החזר של הטיסות שמגיע מקק"ל ארצות הברית, הם צריכים להעביר לו.

  חי בריגע:

  ה לא מצוין בדוח ?אז למה ז
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  טל אוחה:

  , -כי הם עדיין לא העבירו את האישור. ברגע שזה יגיע האישור אז 

  חי בריגע:

  וכמה זה מכסה ?

  טל אוחה:

  הטיסות עצמן, אי לא יודעת להגיד,

  ד כרמית אהרון אמוה:"עו

  יש לך את העלויות של הגזבר שם.

  טל אוחה:

  ₪. 5,400ם רק, הם מכסים רק את הטיסה הלוך, בסדר, אבל זה כולל טיסות פים. יש ש

  ד כרמית אהרון אמוה:"עו

  כמה ?

  טל אוחה:

  כי יש גם טיסות פים.₪,  5,400

  חי בריגע:

  שקלים ?

  משה פרץ:

  וודאי, מה ?

  טל אוחה:

  ₪. 8,400 -מתוך ה

  חי בריגע:

  כון ?₪, ומשהו אלף  20 - אז מתוך כל ה

  טל אוחה:

  , -ז הסכום גג גג, בסוף זה ₪ ומשהו אלף  20 -לא. תראו, קודם כל ה

  חי בריגע:
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  לא, הם פירטו, אי לא יודעת, הם תו פירוט.

  טל אוחה:

זה הסכום גג, בסוף זה יהיה על ₪ אלף  20לא, אי אומרת, אי מסבירה, בסדר ? הסכום 

לויות פי יצולת בפועל, או קיי ? כרגע קק"ל ארצות הברית צריכים להחזיר לו את ע

הטיסה הלוך וחזור, אחו מחכים לאישור סופי שלהם לדבר הזה. יש שם עלויות ליה 

  שגם עוד הפעם, זו הערכה, זה לא עלויות סופיות, הן לא יכולות לחרוג מזה. אי מיחה

  שהם יהיו פחותות.

  איתן דלח:

  בדקתי אותן, סביר לחלוטין.

  משה פרץ:

  בכלל לא.זה מאוד סביר, זה לא מלון היי היי, 

  טל אוחה:

  לא. חלק מהמקומות אי ישה אצל המשפחות.

  איתן דלח:

  , -ובמקומות שאת מגיעה לשם יש מקומות שאפילו 

  טל אוחה:

  חברים אי,

  ד כרמית אהרון אמוה:"עו

  טל, אי רק מזכירה לך, אחרי שאת חוזרת את גם צריכה לדווח למליאה.

  טל אוחה:

  במקסימום, אי מקווה פחות.₪ אלף  15ה בערך אה בסדר. אי מיחה שזה יהי

  ילי אהרון:

אי רוצה שיה להעיר הערה בהמשך למה שהיועצת המשפטית אמרה. ככה קצת ברו 

ובכל דוחות מבקר המדיה על רשויות מקומיות, צריכה להיות איזושהי תוכית, טל אי 

  מדברת איתך.



  מועצה מקומית ירוחם
  10מן המין מס'  פרוטוקול ישיבת מליאה

  טה'תשע" באלול א' , 2019, ספטמבר, 01מיום א'  
 

 
 
 

 106

  טל אוחה:

  כן, אי מקשיבה לך.

  ילי אהרון:

ריכה להיות איזושהי תוכית סדורה לגבי טיסות מתוכות, או בכלל מה היעדים של צ

הטיסות כתוכית שתית שאמורים להציג לו, ואז לראות האם אחו עומדים ביעדים. 

ובאמת אמרה כרמית כון שבסוף הטיסה צריך להעביר דוח ולראות גם אם עמדו 

  ביעדים האלה.

  טל אוחה:

  יבוצע, כן.

  אהרון: ילי

וסתם הערה אחת קטה. אף אחד לא יכול להגיד פה שאי תומכת להבת של אדון 

מיכאל ביטון, אבל בזמו הטיסות שלו, רוב הטיסות אם לא כולן היו ממומות, כולן היו 

  ממומות על ידי הגורמים שהזמיו אותו.

  טל אוחה:

חם זכתה במכרז, היא לא לא, הן היו ממומות על ידי קרן ירוחם. ומכיוון שקרן ירו

  יכולה להמשיך למממן אותן.

  ד כרמית אהרון אמוה:"עו

  היא הפכה להיות ספק שירות עכשיו של המועצה.

  טל אוחה:

  זו הסיבה היחידה, האמיי לי.

  ד כרמית אהרון אמוה:"עו

, את רואה מתי הוא פורסם, חידדו את כל הכללים וההלים, וזה  4/17וחוץ מזה שחוזר 

  .4/17ב. חוזר מחיי

  ילי אהרון:

  את אומרת שהקרן לירוחם מימה לו את כל הטיסות ?
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  טל אוחה:

כן, הקרן לירוחם מימה את הטיסות. ומכיוון שעכשיו הם קבלי משה שלו, אחו לא 

יכולים שהם יממו לו את הטיסות. הלאה, אי רוצה להמשיך. צריך לעשות את זה 

  בהצבעה ?

  די לוגסי:

  ו רק הודעה.לא, ז

  ד כרמית אהרון אמוה:"עו

  לא, זה אישור, צריכים לאשר.

  ילי אהרון:

  בטח שמאשרים את זה.

  טל אוחה:

  מי בעד ? מי גד ?

  די לוגסי:

  לא, בדרך כלל זו הודעה. בטיסות זו הודעה.

  טל אוחה:

  מעות ילי וחי ?

  ד כרמית אהרון אמוה:"עו

  איך ?

  ילי אהרון:

  מעות.

  בריגע:חי 

  בהצלחה.

  טל אוחה:

  תודה רבה.

  שמעון רוזיליו:



  מועצה מקומית ירוחם
  10מן המין מס'  פרוטוקול ישיבת מליאה

  טה'תשע" באלול א' , 2019, ספטמבר, 01מיום א'  
 

 
 
 

 108

  מעות ?

  חי בריגע:

  יתר החברים בעד.מעות, בהצלחה.חי וילי
  טל אוחה:

  רכישת יבילים שירותים במאוחד + בלבב שלם, – 1067תב"ר מס' 

  ילי אהרון:

  טוב שיה, סליחה, לפי התב"רים.

  חי בריגע:

  .לא, אין לי מה להצביע עליהם

  ילי אהרון:

אחו כבר כמה פעמים פיו, גם במליאות מועצה, תוך כדי שיאפשרו לתת לו את כל 

התוים. לא ותים לו את כל התוים. שמעון, אחרי דין ודברים איתך, רק ביום 

חמישי בערב שלחת באופן חלקי את הפירוט על התב"רים. צר לי שאתם לא מאפשרים 

ואי לא היה וכחות בדיון על התב"רים. ואחו מקוות שאתם  דיון עייי, ולכן חי

תלמדו את ההלים ואת כל מה שצריך, ואת כל התקות שמחייבות אתכם להעביר לו 

  את כל המידע.

  טל אוחה:

 –רכישת יבילים שירותים מאוחד + בלבב שלם, סכום התב"ר  – 1067או קיי. תב"ר מס' 

  פה אחד פ, מי בעד ?מקור תקציבי מהקל"₪, אלף  200

  ילי אהרון:

  תכתבי שיצאו.

  !!!!ילי וחי יצאו מהמליאה

  טל אוחה:

 –מקור התקציבי ₪.  130,000 –שיפוצים בגים ובתי הספר. סכום התב"ר  – 1068תב"ר 

ציוד וריהוט לבית הספר אוחד. סכום התב"ר  – 1069תב"ר  . פה אחד קל"פ. מי בעד ?
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 – 1070תב"ר . פה אחדציבי הוא מפעל הפיס. מי בעד ? המקור התק₪.  300,000 –

 –המקור התקציבי ₪,  49,680 –רכישת מחשבים לבית הספר המאוחד. סכום התב"ר 

שיפוצים במוסדות חיוך בית הספר  – 1071תב"ר .פה  אחדמפעל הפיס. מי בעד ? 

  ? מפעל הפיס. מי בעד  –המקור התקציבי ₪,  250,000 –המאוחד. סכום התב"ר 

 500,000 –עבודות פיתוח במבה מרכז חדשות. סכום התב"ר  – 1072תב"ר  פה  אחד

ביית מעוות  – 951הגדלת תב"ר . פה  אחדהקל"פ. מי בעד ?  –המקור התקציבי ₪, 

₪,  500,000 –יום באלי כהן. הרב אריה, ביית מעוות יום באלי כהן. סכום התב"ר 

₪,  326,667 –עי ישראל. סכום הגדלת התב"ר מהל מקרק –המקור התקציבי לתב"ר 

מי ₪.  826,667משרד העבודה והרווחה. סכום התב"ר הכולל עומד על  –מקור תקציבי 

ביוי קומה שיה מת"ס אלי כהן. סכום  – 923הגדלת תב"ר מס' . פה  אחדבעד ? 

 מקור₪.  71,325מהל מקרקעי ישראל.  –המקור התקציבי ₪,  3,599,881 –התב"ר 

  מקור ₪.  500,000 –משרד הביוי והשיכון. סכום הגדלת התב"ר  –תקציבי 

בשעה טובה ₪.  4,171,206מהל מקרקעי ישראל. סך הכל התב"ר יעמוד על  –תקציבי 

 – 1034וציא את הפרויקט הזה אל הפועל. בהצלחה. מי בעד ? פה אחד. הגדלת תב"ר 

המקור התקציבי הוא ₪,  150,000 – דמי יהול פרויקטים קטים לחכ"ל. סכום התב"ר

גם מהקל"פ. סך הכל התב"ר ₪,  150,000 -מהקל"פ. אחו מגדילים את התב"ר ב

שיפוץ והרחבת קוסרבטוריון  – 885הגדלת תב"ר מס' . פה  אחדמי בעד ? ₪.  300,000

 ₪ 52,918מרמ"י. הוספו עוד ₪  1,147,082היו לו ₪,  1,200,000 –ירוחם. סכום התב"ר 

מתוך המקור התקציבי של  350,000מהקל"פ. אחו מגדילים את התב"ר הזה בעוד 

פרויקט מדהים, קוסרבטוריון. מי ₪.  1,550,000 -רמ"י, ומביאים אותו בסופו של דבר ל

 –מרכז פאי ספורט וופש. סכום התב"ר  – 948. הקטת תב"ר מס' פה אחדבעד ? 

 -קרקעי ישראל. אחו מקטיים את התב"ר במהל מ –המקור התקציבי ₪,  8,300,000

  סליחה, זו הגדלת התב"ר, בסדר ? לא.₪,  896,953

  משה פרץ:

  לא, זו הקטה.
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  טל אוחה:

מהל מקרקעי ישראל.  –המקור התקציבי ₪.  896,953 -אחו מקטיים את התב"ר ב

  ₪.  7,403,047 -אחו רוצים להביא את התב"ר הזה בסופו של דבר ל

  ץ:משה פר

  זו הקטה.

  איתן דלח:

  למה מקטיים ? ששאל שאלה אחת.

  טל אוחה:

כי אחו מביאים מהפיס את המאצ'יג לזה, ובעזרת השם בוים את הקאטרי קלאב 

שהתכון שלו מסתיים בימים אלה, ויוצאים לבייתו. מי בעד ? שדרוג מאוד מאוד חשוב. 

תכון בית הכסת  – 957תב"ר מס' . שדרוג חשוב לחיי הפאי בישוב. הגדלת פה אחד

גם מתקציב ₪  900,000מרמ"י. אחו מגדילים בעוד ₪  200,000שכות ווה וף. שמו 

  סך הכל התכון של הפרויקט הזה מתקדם.₪.  1,100,000 -רמ"י, ומביאים את התב"ר ל

אחו מקווים לסיים אותו ולגייס את המשאבים הותרים על מת לבות בשעה טובה 

  בית כסת בשכות ווה וף.

  די לוגסי:

  חשוב.

  טל אוחה:

  . הקטת תב"ר,פה אחדמי בעד ? 

  משה פרץ:

  ₪ ? 1,100,000רק שיה טל, תסבירי לי. רק התכון זה 

  ראובן דהאן:

  לא, זה פלוס ביה. רשום שם פלוס ביה.

  משה פרץ:

  איפה כתוב את זה ? אז תכתבו את זה בפרוטוקול, כן ?
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  אן:ראובן דה

  תכון בית כסת שכות ווה וף במקור, ועכשיו מתווסף לזה ביוי פיזי.

  טל אוחה:

 –תכון וביצוע מרכז לימודי כולא גבעה. סך כל התב"ר  – 959טוב. הקטת תב"ר מס' 

שזה ₪,  414,000 -ומשאירה אותו רק ב₪  186,000 -אי מקטיה לו אותו ב₪.  600,000

מבה לימודי שדה.  – 962. הקטת תב"ר מס' ? פה אחדבעד  בעצם סכום הביצוע. מי

  מרמ"י,₪  700,000היה שם 

  די לוגסי:

  איפה המבה הזה ?

  טל אוחה:

גם ₪  667,047 -המבה הזה לא יוצא לדרך כרגע, אחו מקטיים את התב"ר הזה ב

ילדים  שזה כספי התכון. הם קיבלו מאתו גן₪,  32,953, ומשאירים אותו על 5מרמ"י

בשכות השקד שהוא ישמש כבית המל"ש בשים הקרובות. אחו רוצים לסגור תב"ר, 

  פה אחד.בסדר ? רגע, מי בעד מבה המל"ש ? 

  משה פרץ:

  הכסף הזה לא יישאר אצלו לושא אחר ?

  טל אוחה:

יישאר. מה עשיתי ? הורדתי כספים, העברתי אותם לסיים את המרכז פאי וופש על 

ויקטים האחרים. חברים, אי רוצה להביא תב"רים לסגירה. תביאו לי את חשבון הפר

  רשימת התב"רים לסגירה.

  משה פרץ:

  אבל יש פה עוד שי תב"רים שרוצים להכיס אותם, בואו תסיימו אותם.

  שמעון רוזיליו:

  רגע, תו לה לסיים את זה.

  טל אוחה:
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מעוות יום, אי אקריא את  ביית – 795חברים, יש לכם רשימות של תב"רים. תב"ר 

, מתרגשת וגאה לסגור את  12,820.413כולם ואז צביע על הכל. התב"ר המקורי היה 

מהל ₪,  881,284ישן חדש,  – 830התב"ר הזה אחרי שחכו את שלושת המעוות. תב"ר 

הייתה יתרה ₪,  500,000, 963 –מקרקעי ישראל, בוצע עד תום. פיתוח גן אשכול שלב ג' 

של רמ"י, יתרה שלילית קטה ₪  150,000הקמת גית כלבים,  – 975לית וחוסר. שו

מרמ"י, יתרה שלילית ₪  250,000 –פיתוח בית כסת תפארת ישראל  – 980בחוסר. 

ממשרד ₪  119,032 – 2017סימון כבישים והתקי בטיחות  – 986קטה בחוסר. 

 298,472יחידות דיור,  68ו .... אישר – 987התחבורה, התב"ר הזה סגר כשהוא מאוזן. 

מעק פיתוח צוק איתן ₪.  038משרד הביוי והשיכון, ממש יתרה שלילית קטה,  -₪ 

 –גן מסילה ₪.  2,741סגר במיוס  1003תב"ר ₪,  400,000 –עבור ירוחם לאגף שפע 

 –רכישת ציוד וריהוט לישיבה תיכוית  – 1024מפעל הפיס, מאוזן. תב"ר ₪  150,000

  ₪.ממפעל הפיס, סגר בגירעון קטן של חצי ₪  25,000

  משה פרץ:

  כן.₪,  0.49

  טל אוחה:

₪  16,560 –. סכום התב"ר המקורי 1028 –רכישת מחשבים לבית הספר קול יעקב 

תב"ר  –רכישת מחשבים לגי ילדים ₪.  110 –ממפעל הפיס, עודף לסגירה מהקל"פ 

חיובי לסגירה ₪,  243 –פעל הפיס, עודף ממ₪  36,432 –, סכום התב"ר המקורי 1029

  בקל"פ. אחו רוצים להוסיף,

  שמעון רוזיליו:

  מי בעד ?

  טל אוחה:

. ואחו רוצים להוסיף לסדר היום עוד פה אחד? רשימת סגירה של תברי"םמי בעד 

תוספת יחידה לת" ביוית במרכז יום לקשיש. אחו בעצם  – 1074שי תב"רים. תב"ר 

  ה זמן גם להודותפעלו, וז




